

**Hebat
perkataan
Daripada
Hidup abadi**

Steve Flatt



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentar" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal.

Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kam:i vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

Kata-kata Indah Kehidupan Kekal

pengenalan

Rasul Yohanes berkata, "Pada mulanya adalah Firman, dan Firman itu bersama-sama dengan Allah, dan Firman itu adalah Allah." ... "Di dalam Dia ada hidup, dan hidup itu adalah terang manusia." ... "Kehidupan itu muncul; Kami telah melihatnya dan memberi kesaksian

tentangnya, dan kami memberitakan kepadamu hidup yang kekal, yang ada bersama-sama dengan Bapa dan telah menampakkan diri kepada kami. Kami memberitakan kepada kamu apa yang telah kami lihat dan dengar, supaya kamu juga beroleh persekutuan dengan kami. Dan persekutuan kita adalah dengan Bapa dan dengan Putera-Nya, Yesus Kristus." (Yohanes 1:2, 4 dan 1 Yohanes 1:2-3)

Yesus mengajak semua orang untuk "Marilah kepada-Ku, semua yang letih lesu dan berbeban berat, Aku akan memberi kelegaan kepadamu. Pikullah kuk yang Kupasang dan belajarlah pada-Ku, sebab Aku lemah lembut dan rendah hati, dan kamu akan mendapat kelegaan bagimu. jiwa-jiwa. Sebab kuk yang Kupasang itu enak dan beban-Ku pun ringan." (Matius 11:28-30)

Petrus menyatakan dalam Yohanes 6:68 "Tuhan ... Engkau mempunyai perkataan hidup yang kekal." Pelajaran ini adalah tentang kata-kata indah tentang Kehidupan Kekal:

Pendamaian

Perjanjian

penjelmaan

Justifikasi

Pendamaian

Penyesuaian

Penyucian

Pendamaian

Biar saya mulakan dengan bertanya, adakah anda berhutang? Kebanyakan kita adalah. Biar saya ulang frasanya. Adakah anda atau pernah berhutang di atas kepala anda? Sesetengah daripada anda mungkin berasa sesak nafas kerana hutang yang anda berhutang lebih daripada yang anda mampu tanggung. Mungkin anda sedang memikirkan tentang gadai janji anda, gadai janji kedua, pembayaran kereta, pinjaman pelajar dan semua kad kredit yang telah bertimbun. Anda tiba-tiba mula menyedari pendapatan anda tidak sama dengan pengeluaran dan kebangkrapan mungkin merenung ke muka anda. WHOA!

Sekarang pelajaran ini bukan tentang keterhutangan fizikal. Tetapi jika anda terlilit hutang atau pernah berhutang, anda akan lebih menghargai dalam hati anda sifat pelajaran ini.

Pendamaian boleh membawa imej kata-kata pendakwah tua yang kering berdebu itu. Jika anda pernah ke gereja sama sekali, anda mungkin pernah mendengar pendakwah di suatu tempat berdiri dan bercakap tentang pendamaian. Mungkin anda pernah mendengar maksudnya, tetapi anda terlupa dan anda tidak tahu bahawa anda benar-benar ingin tahu lagi. Pendamaian adalah perkataan yang indah yang anda dan saya tidak mempunyai kemewahan untuk tidak memahami jika kita orang Kristian. Ia adalah perkataan yang membentuk dan menjelmakan takdir hidup kita.

Apakah maksudnya? Kamus menyediakan definisi sekularnya; untuk membekalkan keperluan atau memulihkan kekurangan. Menariknya, perkataan Yunani yang digunakan dalam penulisan Perjanjian Baru bermaksud untuk membayar hutang dan terutamanya untuk membayar hutang yang seseorang individu tidak akan mampu membayar. Jika anda berbuat demikian, anda akan menebus hutang itu. Itulah sebab untuk sedikit pengenalan tentang hutang kewangan. Tetapi pendamaian seperti yang digunakan dalam Alkitab tidak ada kaitan dengan hutang kewangan. Ia mempunyai sesuatu yang jauh lebih penting daripada itu.

Tuhan menciptakan setiap manusia menurut gambar-Nya. (Kejadian 1:27) Dia menciptakan setiap daripada kita sama sekali tidak bernoda, kudus dan tanpa dosa. Sebahagian daripada anda telah mendengar doktrin dosa asal yang dicadangkan. Ia adalah idea bahawa apabila seorang

kanak-kanak berasal dari rahim ibunya ia sudah berdosa sebagaimana ia mempunyai dosa ibu bapanya. Tiada apa-apa dalam Alkitab untuk mengesahkannya. Sebaliknya Yesus memberitahu murid-murid dalam Lukas 18 untuk membiarkan anak-anak kecil datang dan berada di sekeliling-Nya kerana seperti itulah kerajaan Tuhan. Mereka bukan pendosa. Mereka tidak bersalah dan hebat dan bersih. Tuhan benar-benar menjadikan kita mengikut imej-Nya dalam pelbagai cara, salah satunya ialah kita suci dan tanpa noda dosa. Tetapi apabila kita semakin dewasa dan matang, satu demi satu, dari semasa ke semasa, kita memilih untuk melakukan dosa. Perkataan Yunani yang diterjemahkan dosa bermaksud terlepas tanda. Ia sering digunakan sebagai istilah memamah. Jika seseorang menembak dengan tepat dan anak panah itu terkeluar sedikit sahaja, orang itu terlepas sasaran. Itulah idea dosa. Apabila saya terlepas tanda cita-cita Tuhan untuk hidup saya, saya telah berdosa. Apabila kita mendengar perkataan dosa atau berdosa, kita cenderung untuk mengaitkannya dengan beberapa perkara yang keji. Kami berfikir tentang tingkah laku jenayah. Kami memikirkan perkara yang tidak boleh diterima secara sosial dan ia termasuk semua itu. Jadi, setiap kali kita terlepas tanda untuk cita-cita Tuhan untuk hidup kita, kita berdosa. Setiap kali kita melakukan sesuatu yang tidak dikehendaki Tuhan, kita telah berdosa. Apabila kita tidak melakukan sesuatu yang Tuhan kehendaki kita lakukan, kita telah berdosa. Jadi pastikan kami memahami bahawa setiap kali anda terlepas markah, kami telah gagal memenuhi kehendak Tuhan dan anda telah berdosa. orang itu terlepas markah. Itulah idea dosa. Apabila saya terlepas tanda cita-cita Tuhan untuk hidup saya, saya telah berdosa. Apabila kita mendengar perkataan dosa atau berdosa, kita cenderung untuk mengaitkannya dengan beberapa perkara yang keji. Kami berfikir tentang tingkah laku jenayah. Kami memikirkan perkara yang tidak boleh diterima secara sosial dan ia termasuk semua itu. Jadi, setiap kali kita terlepas tanda untuk cita-cita Tuhan untuk hidup kita, kita berdosa. Setiap kali kita melakukan sesuatu yang tidak dikehendaki Tuhan, kita telah berdosa. Apabila kita tidak melakukan sesuatu yang Tuhan kehendaki kita lakukan, kita telah berdosa. Jadi pastikan kami memahami bahawa setiap kali anda terlepas markah, kami telah gagal memenuhi kehendak Tuhan dan anda telah berdosa. orang itu terlepas markah. Itulah idea dosa. Apabila saya terlepas tanda cita-cita Tuhan untuk hidup saya, saya telah berdosa. Apabila kita mendengar perkataan dosa atau berdosa, kita cenderung untuk mengaitkannya dengan beberapa perkara yang keji. Kami berfikir tentang tingkah laku jenayah. Kami memikirkan perkara yang tidak boleh diterima secara sosial dan ia termasuk semua itu. Jadi, setiap kali kita terlepas tanda untuk cita-cita Tuhan untuk hidup kita, kita berdosa. Setiap kali kita melakukan sesuatu yang tidak dikehendaki Tuhan, kita telah berdosa. Apabila kita tidak melakukan sesuatu yang Tuhan kehendaki kita lakukan, kita telah berdosa. Jadi pastikan kami memahami bahawa setiap kali anda terlepas markah, kami telah gagal memenuhi kehendak Tuhan dan anda telah berdosa. kita cenderung untuk mengaitkannya dengan beberapa perkara yang keji. Kami berfikir tentang tingkah laku jenayah. Kami memikirkan perkara yang tidak boleh diterima secara sosial dan ia termasuk semua itu. Jadi, setiap kali kita terlepas tanda untuk cita-cita Tuhan untuk hidup

kita, kita berdosa. Setiap kali kita melakukan sesuatu yang tidak dikehendaki Tuhan, kita telah berdosa. Apabila kita tidak melakukan sesuatu yang Tuhan kehendaki kita lakukan, kita telah berdosa. Jadi pastikan kami memahami bahawa setiap kali anda terlepas markah, kami telah gagal memenuhi kehendak Tuhan dan anda telah berdosa. Apabila kita tidak melakukan sesuatu yang Tuhan kehendaki kita lakukan, kita telah berdosa. Jadi pastikan kami memahami bahawa setiap kali anda terlepas markah, kami telah gagal memenuhi kehendak Tuhan dan anda telah berdosa. Apabila kita tidak melakukan sesuatu yang Tuhan kehendaki kita lakukan, kita telah berdosa. Jadi pastikan kami memahami bahawa setiap kali anda terlepas markah, kami telah gagal memenuhi kehendak Tuhan dan anda telah berdosa.

Paulus menyatakan dalam Roma 3:23 "semua orang telah berbuat dosa dan telah kehilangan kemuliaan Allah." Dengan kehilangan tanda, kita mula menanggung hutang kepada Pencipta kita. Dia menciptakan kita tidak berdosa dan menurut gambar-Nya, tetapi sedikit demi sedikit kita mula menanggung dosa dan jurang tumbuh. Persoalannya ialah apa yang akan kita lakukan mengenainya? Itu soalan yang sukar. Oleh kerana semua lelaki dan wanita adalah pendosa, mereka tidak boleh membayar hutang itu untuk satu sama lain. Saya tidak mempunyai kesucian yang cukup untuk menjaga diri saya apatah lagi memberi anda apa-apa. Anda tidak cukup untuk menjaga diri sendiri apatah lagi untuk meminjamkan saya. Jadi secara kolektif kita tidak lebih baik daripada kita secara individu. Kami hanyalah sekumpulan manusia yang melalui masa dengan hutang dosa besar yang akan membunuh kami.

Paulus juga berkata dalam Roma 6:23, "'Upah dosa ialah maut...'" Idea upah ialah ada sesuatu yang diperolehi oleh tindakan kita. Itulah bayaran balik. Itulah yang akan datang. Apa yang boleh kita harapkan untuk dosa kita ialah kematian. Anda berkata, apakah kematian? Oh, ia tidak bermakna dimasukkan ke dalam peti mati di bawah tanah, itu akan berlaku juga. Perkataan "kematian" bermaksud perpisahan. Hutang dosa kita menyebabkan kita terpisah dari Tuhan Yang Maha Esa yang menjadikan kita begitu sempurna. Secara kebetulan, idea itu akan menjadi seperti perpisahan dan hubungan yang anda miliki dengan jurubank anda jika anda terus mengumpul hutang yang tidak dapat anda bayar.

Nah apa yang kita lakukan? Puji Tuhan, Tuhan memberi jawapan. Jawapannya berakar umbi dalam Perjanjian Lama. Ambil Bible anda dan buka Imamat 17:11. Ia menyatakan prinsip asas yang kekal. "Sebab nyawa makhluk ada di dalam darah, dan Aku telah memberikannya kepadamu untuk mengadakan pendamaian bagi dirimu di atas mezbah." Sekarang saya tidak pasti mengapa, tetapi jika anda memikirkannya sejenak ia mula bersatu. Tuhan dan kebijaksanaan-Nya yang tidak terhingga menetapkan pada dasarnya bahawa "manusia, kamu sedang berdosa dan dosa itu melemahkan kehidupan daripada kamu. Dosa ialah membuat hutang kepada-Ku yang semakin menjauhkan kamu daripada-Ku. Nyawa kamu sedang dikuras dan kehidupan dimungkinkan oleh darah." Secara kebetulan hanya dalam beberapa tahun kebelakangan ini kita secara saintifik mula memahami betapa benarnya kenyataan itu, betapa perlunya darah untuk kehidupan. Kemudian Tuhan berkata, "Mengapa Kami tidak membiarkan darah, darah korban ditumpahkan di atas mezbah, membayar dosa? Ia akan menebus dosa. Beratus-ratus dan beratus-ratus tahun kemudian dalam Perjanjian Baru apabila penulis Ibrani menulis di bawah ilham dalam Bab 9, ayat

22, dia mengulangi tema yang sama. Ia berkata, "tanpa penumpahan darah, tidak ada pengampunan" dosa. Perlu ada kehidupan untuk membayar dosa. Hidup membayar kematian.

Jadi Israel, mengetahui dosa mereka dan jurang yang semakin meningkat antara mereka dan Tuhan, melihat pembayaran untuk hutang dosa yang secara khusus disediakan oleh Tuhan yang dipanggil "Hari Pendamaian." Hari Pendamaian ialah satu hari setiap tahun di mana Israel sebagai sebuah negara akan menanggung hutang dosa mereka. Harun, yang merupakan imam besar, harus menanggung dosanya sendiri. "Harun harus membawa lembu jantan sebagai korban penghapus dosanya sendiri untuk mengadakan pendamaian bagi dirinya dan keluarganya, dan dia harus menyembelih lembu jantan untuk korban penghapus dosanya sendiri." (Imamat 16:11) Harun akan memotong leher lembu jantan itu dan mencurahkan darahnya ke atas mezbah untuk menebus dosanya sendiri, tetapi kemudian dia terpaksa melakukan sesuatu yang lain.

Dia kemudian akan menyembelih kambing untuk korban penghapus dosa bagi umat itu dan mengambil darahnya di belakang tirai untuk melakukan dengannya seperti yang dilakukannya dengan darah lembu jantan. Dia akan memercikkannya pada penutup pendamaian dan di hadapannya. Dengan cara ini, dia membuat pendamaian untuk Tempat Mahakudus kerana najis dan pemberontakan orang Israel, apa pun dosa mereka. Anda lihat, Tuhan menetapkan bahawa dengan penumpahan darah itu, dosa boleh mendapat penebusan. Ia boleh dibayar. Jadi Harun melakukan itu sehingga dia mati dan kemudian imam besar melakukannya selama bertahun-tahun dan untuk generasi dan selama berabad-abad, tetapi ada satu masalah. Orang ramai mempersembahkan korban darah binatang itu dengan iman. Mereka datang menghadap Tuhan dengan taat dan mereka merendah diri dan itu menyenangkan Tuhan dan Tuhan tersenyum kepada orang-orang itu, Dia mengampuni mereka, tetapi apa yang kita perlu faham ialah hutang dosa tidak benar-benar dibayar. Bukan oleh haiwan itu. (Imamat 16:15)

Dalam Ibrani 10:1-3 Alkitab berkata "Taurat hanyalah bayangan dari perkara-perkara baik yang akan datang---bukan kenyataan itu sendiri. Oleh sebab itu ia tidak boleh, dengan pengorbanan yang sama berulang-ulang tanpa henti tahun demi tahun, membuat menyempurnakan orang-orang yang mendekat untuk beribadah. Jikalau boleh, tidakkah mereka berhenti mempersembahkan? Sebab penyembah-penyembah itu akan disucikan sekali untuk selamanya, dan tidak lagi merasa bersalah atas dosa-dosa mereka. Tetapi korban-korban itu adalah peringatan tahunan dosa," dan ayat 4 menyatakan, "kerana darah lembu jantan dan kambing tidak dapat menghapuskan dosa." Jika anda fikirkan, anda tahu itu betul. Tidak mungkin darah binatang, walaupun dipersembahkan dalam ketaatan dan kerendahan hati, dapat menghapuskan dosa seseorang yang dijadikan menurut gambar Tuhan. Oleh itu: tiada manusia dengan pengorbanan haiwan itu boleh benar-benar dibersihkan. Maka masuklah Yesus Kristus, Firman, yang menjadi manusia.

Yohanes 1:1, "Pada mulanya adalah Firman, dan Firman itu bersama-sama dengan Allah, dan Firman itu adalah Allah." Ayat 14 menyatakan "Firman itu telah menjadi manusia dan diam di antara kita dan kita telah melihat kemuliaan Anak Tunggal Bapa." Ibrani 4:15 mengatakan bahawa dia hidup tanpa dosa. "Kami tidak melayani imam besar, yang tidak dapat menangani kelemahan kami, tetapi dia telah dicobai dalam segala hal seperti kita, tetapi dia tidak berdosa."

Oleh itu, apabila seorang yang sempurna, individu yang tidak berdosa itu datang dan hidup, ia menjadikannya layak untuk menjadi pembayaran sebenar, tulen dan berwibawa untuk hutang dosa. "Sebab Kristus tidak masuk ke dalam tempat kudus buatan manusia yang hanya merupakan tiruan dari yang benar; Dia telah masuk ke dalam sorga sendiri, sekarang untuk menampakkan diri bagi kita di hadapan Allah. Dia juga tidak masuk ke dalam syurga untuk mempersembahkan diri-Nya berulang kali, seperti cara imam besar masuk ke dalam Tempat Mahakudus setiap tahun dengan darah yang bukan miliknya.

Yohanes Pembaptis "melihat Yesus datang kepadanya dan berkata, 'Lihatlah, Anak Domba Allah, yang menghapuskan dosa dunia!'" (Yohanes 1:29) Rasul Yohanes juga menulis dalam 1 Yohanes 2:1-2 "Anak-anakku yang kukasihi, aku menulis ini kepada kamu supaya kamu tidak berbuat dosa. Tetapi jika sesiapa melakukan dosa." Adakah anda tidak suka itu? Dia berkata saya cuba untuk membuat anda tidak berdosa, tetapi saya tahu anda kadang-kadang akan melakukan dosa. Apabila anda melakukan dosa, dengar. "Kami mempunyai seseorang yang bercakap kepada Bapa dalam pembelaan kita---Yesus Kristus, Yang Benar. Dia adalah korban perdamaian untuk dosa kita, dan bukan sahaja untuk dosa kita tetapi juga untuk dosa seluruh dunia." Bukankah itu luar biasa? Ya. Bukankah itu tidak dapat diduga? Ya, memang. Bukankah itu terlalu bagus untuk menjadi benar? Tidak, ia tidak terlalu bagus untuk menjadi kenyataan. Ia benar-benar benar. Apabila anda pergi ke salib itu dan apabila anda menerima pengorbanan itu dan percaya pada satu-satunya nama yang anda boleh percayai di mana anda mesti diselamatkan, Yesus. (Kisah 4:12) Apabila anda bertaubat dari dosa-dosa anda, Kisah 20:21, dan apabila anda menghidupkan semula kematian, penguburan, dan kebangkitan itu dengan membenarkan diri anda dikuburkan bersama Kristus di dalam air pembaptisan untuk muncul yang baru. makhluk dengan dosa anda terkubur di dalam kubur yang berair itu, Roma 6:3-5, anda menjadi seorang Kristian dan anda memahami konsep perdamaian.

John Bunyan menulis pada abad ke-17 salah satu karya yang paling terkenal, dipanggil "Kemajuan Pilgrim." Watak utama dalam "Pilgrim's Progress" ialah watak yang dipanggil "Christian." Itu semua simbolik. Dengar apa yang dia katakan tentang Kristian dalam kerja ini. "Sekarang saya melihat dalam mimpi saya bahawa lebuhraya yang akan dilalui oleh Kristian telah dipagari di kedua-dua sisi oleh dinding, dan dinding itu dipanggil keselamatan. Oleh itu, Beban Christian berlari ke atas, tetapi bukan tanpa kesukaran kerana beban itu. itu di belakangnya. Dia berlari sehingga dia tiba di tempat yang agak menaik dan di atas tempat itu berdiri salib dan di bawah sedikit di bahagian bawah, sebuah kubur. Jadi saya melihat dalam mimpi saya bahawa sama seperti Kristian datang dengan salib ,

Perjanjian

Salah satu perkataan yang paling berharga dan menggalakkan dalam bahasa Inggeris, atau mana-mana bahasa dalam hal itu, ialah perkataan "covenant." Perjanjian, ia sangat berharga. Ia bukan

sahaja berharga, ia berleluasa. Adakah anda akan terkejut apabila mengetahui bahawa perkataan perjanjian digunakan ratusan kali dalam Bible? Adalah penting untuk kita memahami maksudnya.

1. Perjanjian adalah ikatan kekal yang kekal antara dua pihak yang tidak boleh dipecahkan. Sekarang perhatikan perkataan yang saya gunakan, kekal, kekal, tidak patah. Kita bercakap tentang simen sebenar. Perjanjian adalah ikrar amanah yang tidak dapat dinafikan. Apakah perjanjian? Adakah ia serupa dengan kontrak? Atau, seperti kata seorang remaja "Perjanjian ialah kontrak gam super." Tetapi perjanjian tidak seperti kontrak. Perbezaannya kembali kepada sebab permulaan mereka. Kontrak dibina atas ketidakpercayaan bersama. Itulah sebabnya anda mempunyai kontrak. Tetapi perjanjian dibina atas kepercayaan bersama. Jadi dalam erti kata itu mereka betul-betul bertentangan.

Jika anda atau perniagaan anda menjual rumah atau sesuatu yang lain, anda menulis kontrak. Anda pastikan anda mempunyai semua kesan ini sekiranya pihak yang satu lagi gagal untuk menyelesaikan tawaran mereka. Itu kontrak. Tetapi perjanjian tidak mempunyai ketetapan itu. Satu-satunya akibat sebenar perjanjian yang dilanggar hanyalah itu, kehancuran, dan semua kecederaan yang menyertainya. Jadi kontrak adalah ikatan kekal yang dibentuk oleh kepercayaan yang tidak dapat dinafikan.

2. Perjanjian seperti yang dilihat dalam Alkitab sering dilambangkan dengan pertukaran hadiah. Sebagai contoh, Bible memberikan beberapa contoh di mana lelaki akan membuat perjanjian antara satu sama lain dan mereka menukar bahagian tertentu dari pakaian mereka untuk mengukuhkan dan melambangkan perjanjian itu. Lelaki itu selalunya berniaga tunik. Mereka akan menukar kot mereka. Semasa salah seorang daripada mereka berjalan di jalan, dan anda melihat Bill memakai kot Bob, anda mungkin akan berfikir, "Nah, nampaknya Bill mesti bersetuju dengan Bob kerana dia memakai pakaian luarnya." Sering kali apabila dua lelaki akan membuat perjanjian pada zaman dahulu, mereka akan menukar tali pinggang, dan mereka akan meletakkan senjata pada tali pinggang itu. Ia adalah satu cara untuk mengatakan, jika saya berada dalam perjanjian dengan individu lain dan jika anda cuba mencederakannya, anda perlu berurusan dengan saya juga. Kami dalam perjanjian.

By the way, ada satu bentuk perjanjian yang kebanyakan orang dewasa yang saya kenali masuk ke hari ini di dunia ini. Ini perkahwinan. Itu adalah perjanjian, demikian kata Maleakhi. Ia juga dipetik dalam Ibrani pasal ke-13. Malah dalam perkahwinan hari ini mereka bertukar cincin dan telah melakukan itu selama berabad-abad sebagai simbol untuk mengukuhkan perjanjian. Selalunya berlaku pertukaran hadiah.

3. Perjanjian direka bentuk untuk mengatasi masa. Anda tidak memakai perjanjian. Oh, ia boleh dipenuhi. Contoh perkara itu dibincangkan di bawah, tetapi selagi ia bertujuan untuk dikuatkuasakan, ia akan diteruskan. Malah kematian mungkin tidak menghentikan perjanjian dan itu akan dibincangkan kemudian juga.

Jadi perjanjian adalah ikatan kepercayaan yang kekal, berkekalan, tidak dapat dinafikan dan sering dilambangkan dengan hadiah dan melangkaui masa.

Apakah yang Alkitab beritahu kita tentang perjanjian? Demi perbincangan mereka akan digabungkan menjadi tiga jenis akad. Terdapat perjanjian antara dua orang, lelaki membuat perjanjian dengan Tuhan dan Tuhan membuat perjanjian dengan manusia.

1. Perjanjian antara dua orang. Abraham membuat perjanjian dengan Abimelekh. (Kejadian 21) Laban membuat perjanjian dengan Yakub. (Kejadian 31) Ahab dan Ben-hadad membuat perjanjian dalam 1 Raja-raja 20:34. Perjanjian dalam Alkitab antara orang yang kebanyakan kita mungkin fikirkan adalah antara Daud dan Yonatan, anak Raja Saul. Mereka berdua lebih rapat daripada adik beradik fizikal. "Setelah Daud selesai bercakap dengan Saul, Yonatan menjadi satu roh dengan Daud, dan dia mengasihi dia seperti dirinya sendiri. Sejak hari itu Saul menahan Daud bersamanya dan tidak membiarkan dia pulang ke rumah ayahnya." (1 Samuel 18:1-2) Sekarang lihat ayat 3. "Dan Yonatan membuat perjanjian dengan Daud kerana dia mengasihi dia seperti dirinya sendiri. Yonatan menanggalkan jubah yang dipakainya dan memberikannya kepada Daud, beserta jubahnya, dan bahkan pedangnya, busurnya dan ikat pinggangnya." Anda melihat simbol-simbol itu, pemberian itu, mereka berada dalam perjanjian. Mereka menyayangi satu sama lain yang tidak dapat digambarkan dan mereka berkata tiada apa yang akan memisahkan kami. Secara kebetulan, dalam dua bab kemudian dalam 1 Samuel 20, perjanjian itu ditegaskan.

Apa yang mungkin menjadi salah satu adegan paling menyentuh dalam Bible yang saya ingat ialah bertahun-tahun kemudian, selepas Yonatan dan ayahnya, Saul, telah dibunuh oleh orang Filistin. Daud telah menjadi raja atas seluruh Israel. Pada suatu hari Daud memanggil pengawalnya mengelilingi dia dan berkata, "Adakah masih ada orang yang masih tinggal dari keluarga Saul yang dapat saya tunjukkan kebbaikannya demi Yonatan?" (2 Samuel 9:1) Ada seorang anak kecil, atau jika dia telah dari kecil, dia sudah dewasa. Namanya Mefiboset. Ketika kota itu dirampas, jururawat telah menjatuhkan dia, dia telah menjadi lumpuh dan sekarang dia bersembunyi di sebuah pos padang belantara kecil bernama Lo Debar. Daud menyuruh memanggilnya dan meletakkan dia di meja raja dan memberikan kepadanya semua harta benda Yonatan. Daud berkata kepada Mefiboset "Sebab aku berbuat demikian ialah kerana aku telah mengikat perjanjian dengan ayahmu.

2. Perjanjian antara manusia dan Tuhan. Kadang-kadang perjanjian dibuat antara manusia dan Tuhan, di mana manusia memulakannya. Yakub membuat satu kepada Tuhan dalam Kejadian 28. Yosia membuat satu lagi dalam 2 Raja-raja 23. Yosua membuat perjanjian kepada Tuhan dalam Yosua 24:25.
3. Perjanjian antara Tuhan dan manusia. Tuhan memulakan dan membuat perjanjian dengan manusia. Adakah anda lebih suka mempunyai janji daripada Tuhan atau janji daripada sesama manusia? Jawapan untuk itu agak jelas. Mengapa kita lebih suka mempunyai perjanjian daripada Tuhan? Ia adalah perjanjian yang paling penting kerana sebab-sebab berikut:
 - a. Tuhan mempunyai kuasa untuk membuat perjanjian yang lebih besar. Tuhan boleh melakukan sesuatu untuk kita yang kita tidak boleh lakukan jika Dia mahu. Kita ada masalah dosa. Tiada apa yang boleh anda atau saya lakukan untuk itu, tiada apa yang

boleh anda lakukan untuk saya untuk itu tetapi jika Tuhan memilih untuk membuat perjanjian, Dia boleh menjaganya.

- b. Tuhan tidak akan pernah melanggar perjanjian. Dia semua setia. Tidak timbul soal kepercayaan kepadanya. Ia benar-benar kekal.

Nah, apakah beberapa perjanjian Tuhan?

Mari kita lihat empat atau lima contoh Tuhan yang memulakan perjanjian dengan manusia.

- a. Selepas Tuhan membinasakan bumi dengan air dan menyelamatkan Nuh dan keluarganya serta seluruh kumpulan binatang itu di dalam bahtera, Tuhan berkata, "Aku menetapkan perjanjian-Ku dengan kamu: Tidak akan pernah lagi semua yang hidup dilenyapkan oleh air bah; tidak akan ada lagi air bah yang membinasakan bumi. Lalu Allah berfirman, 'Inilah tanda perjanjian yang Aku buat antara Aku dan kamu serta segala makhluk yang hidup dengan kamu, suatu perjanjian turun-temurun: Aku telah menetapkan pelangi di awan, dan itu akan menjadi tanda perjanjian antara Aku dan bumi.'" (Kejadian 9:11-12) Itu adalah janji kepercayaan daripada Tuhan. Tulis dan letakkan dalam batu, ia tidak akan berubah. Setiap kali kita mendapat hujan yang lebat dan sinaran matahari datang melalui butiran air itu dan kita melihat ke atas dan melihat pelangi yang pelbagai warna di langit, kita diingatkan bahawa Tuhan kita memelihara firman-Nya. Hujan tidak berhenti pada masa itu. Ia berhenti untuk kita bukan? Ada janji. Oh, itu baru yang pertama.
- b. Selepas Tuhan menghantar Musa kembali ke Mesir untuk membebaskan bani Israel daripada pemuangan mereka, Musa berkata "Tuhan, Allah kita, mengadakan perjanjian dengan kita di Horeb. Bukan dengan nenek moyang kita Tuhan membuat perjanjian ini, tetapi dengan kita, dengan kita semua yang masih hidup di sini hari ini. Tuhan berfirman kepada kamu muka dengan muka dari api di atas gunung.... Pada masa itu Aku berdiri di antara Tuhan dan kamu untuk memberitahukan kepadamu firman Tuhan, kerana kamu telah takut kepada api dan tidak naik ke gunung." (Ulangan 5:2, 4) Kemudian, Musa menceritakan apa yang kita sebut hari ini Sepuluh Perintah, asas perjanjian lama itu dengan orang Israel. Tuhan berkata, "Aku akan menjadi Tuhanmu, Aku akan memimpin kamu. Aku akan memberkati kamu seperti yang telah Kujanjikan kepada Abraham." Itu adalah perjanjian. Tuhan tetap setia kepadanya.
- c. Tuhan mempunyai sesuatu untuk dikatakan melalui nabi Yeremia tentang perjanjian lama dengan Israel itu. "'Masanya akan datang,' firman Tuhan, 'bahwa Aku akan membuat perjanjian baru dengan kaum Israel dan dengan kaum Yehuda. Ia tidak akan seperti perjanjian yang telah Kuikat dengan nenek moyang mereka ketika Aku mengambil mereka dengan tangan untuk memimpin mereka keluar dari Mesir, kerana mereka melanggar perjanjian-Ku.'" (Yeremia 31:31-32) Sekarang lihat apa yang berlaku. Kadang-kadang manusia melanggar ikrar kepercayaan itu. "Walaupun Aku telah menjadi suami mereka,' firman Tuhan.' Inilah perjanjian yang akan Kubuat dengan kaum Israel sesudah waktu itu, demikianlah firman Tuhan. Aku akan menaruh hukum-Ku dalam fikiran mereka dan menuliskannya di dalam hati mereka, Aku akan menjadi Tuhan mereka dan mereka akan menjadi umat-Ku.'" (Yeremia 31:32-34) Oh, janji yang indah. Ia masih mengambil masa beberapa ratus tahun,

d. Dengarkan apa yang Yesus katakan kepada para rasul di Bilik Atas hanya beberapa jam sebelum dia akan mati. "Ketika mereka sedang makan, Yesus mengambil roti, mengucap syukur, memecah-mecahkannya dan memberikannya kepada murid-murid-Nya sambil berkata, 'Ambil dan makanlah, ini adalah tubuh-Ku.' Kemudian Ia mengambil cawan itu, mengucap syukur dan memberikannya kepada mereka, katanya: Minumlah kamu semua daripadanya, inilah darah-Ku, darah perjanjian, yang ditumpahkan bagi banyak orang untuk pengampunan dosa.'" (Matius 26:26-28). 27) "Perjanjian baru akan bermula sekarang, hanya dalam beberapa jam, ketika darah-Ku dicurahkan, pengampunan segala dosa, orang Yahudi, bukan Yahudi, setiap orang yang datang kepada-Ku, ia akan berada di sana untuk persembahan dan ia tidak akan hilang selagi bumi masih ada."

Seluruh surat Ibrani adalah risalah besar tentang keunggulan perjanjian baru ini daripada perjanjian lama. Tetapi lihat ulasan penulis Ibrani tentang perjanjian yang ditetapkan oleh Yesus. Ia berkata, "Tetapi pelayanan yang diterima Yesus adalah lebih tinggi daripada mereka (berbicara tentang yang lama) sebagaimana perjanjian yang Dia menjadi pengantara lebih tinggi daripada yang lama, dan ia diasaskan di atas janji-janji yang lebih baik. Kerana jika tidak ada apa-apa salah dengan perjanjian pertama itu, (iaitu perjanjian di bawah Musa) tidak akan dicari tempat lain. Tetapi Tuhan mencari kesalahan terhadap bangsa itu dan berfirman: Masanya akan datang, demikianlah firman Tuhan, apabila Aku akan membuat perjanjian baru dengan kaum Israel dan kaum Yehuda. Ia tidak akan sama seperti perjanjian yang telah Kuikat dengan nenek moyang mereka ketika Aku memegang tangan mereka untuk memimpin mereka keluar dari Mesir, kerana mereka tidak tetap setia kepada perjanjian-Ku, dan Aku berpaling daripada mereka, demikianlah firman Tuhan" (Ibrani 8:6-9 dengan ayat 8 dan 9 yang dipetik dari Yeremia 31) "Dengan menyebut perjanjian ini 'baru,' Dia telah membuat yang pertama sudah usang." (Ibrani 8:13) Saya ada berita baik untuk kamu. Jika anda tidak pernah memahami Alkitab, Perjanjian Lama ialah Perjanjian Lama, Perjanjian Baru ialah perjanjian baharu. Kita tidak perlu mematuhi semua upacara, peraturan dan tatacara Lama. kenapa? Kolose 2:14 memberitahu kita ia adalah kerana Yesus datang dan menggenapi Perjanjian Lama. Kematian pewasiat, Yesus dipaku pada kayu salib, menamatkan Perjanjian Lama dan membawa kepada perjanjian yang baru dan lebih baik. Ia diasaskan pada janji yang lebih baik dan ia mempunyai penyelesaian yang lebih baik. Bukan saya dan anda yang menjaga setiap huruf undang-undang dengan sempurna. Perjanjian baru kita diasaskan pada Juruselamat yang darahnya akan menghapuskan dosa kita, kerana kita sendiri tidak dapat mengambilnya. Setiap Hari Tuhan, apabila kita berkumpul dan memecahkan roti tidak beragi, kita diingatkan tentang perjanjian itu. Terdapat simbol seperti cincin perkahwinan. Setiap kali kita mengambil buah anggur itu, kita berfikir tentang, "inilah darah perjanjian-Ku." (Matius 26:28) Ingatlah bahawa Tuhan telah menjanjikan kebaikan kepada kita dan Dia meminta kita sekarang untuk kembali kepada perjanjian-Nya. Kita mesti mengikrarkan kebaikan itu kembali kepada-Nya dan mempersembahkan nyawa kita sebagai korban kepada-Nya. Perjanjian adalah perkataan yang hebat. Amazing Grace #1072, Steve Flatt 8- 16- 1992 Terdapat simbol seperti cincin perkahwinan. Setiap kali kita mengambil buah anggur itu, kita berfikir tentang, "inilah darah perjanjian-Ku." (Matius 26:28) Ingatlah bahawa Tuhan telah menjanjikan kebaikan kepada kita dan Dia meminta kita sekarang untuk kembali kepada perjanjian-Nya. Kita mesti mengikrarkan kebaikan itu kembali kepada-Nya dan mempersembahkan nyawa kita sebagai korban kepada-Nya. Perjanjian adalah perkataan yang hebat. Amazing Grace #1072, Steve Flatt

8- 16- 1992 Terdapat simbol seperti cincin perkahwinan. Setiap kali kita mengambil buah anggur itu, kita berfikir tentang, "inilah darah perjanjian-Ku." (Matius 26:28) Ingatlah bahawa Tuhan telah menjanjikan kebaikan kepada kita dan Dia meminta kita sekarang untuk kembali kepada perjanjian-Nya. Kita mesti mengikrarkan kebaikan itu kembali kepada-Nya dan mempersembahkan nyawa kita sebagai korban kepada-Nya. Perjanjian adalah perkataan yang hebat. Amazing Grace #1072, Steve Flatt 8- 16- 1992

penjelmaan

Apakah doktrin yang paling mengejutkan yang boleh dibayangkan oleh manusia?

Tuhan akan menjadi seorang lelaki. Itu sahaja: bahawa Tuhan akan menjadi manusia dan itulah definisi perkataan, "Penjelmaan," Tuhan datang dalam daging. Hari ini dalam pelajaran kita, saya mahu kita meregangkan minda kita untuk mencuba dan merangkumi maksudnya.

"Pada mulanya adalah Firman, dan Firman itu bersama-sama dengan Allah, dan Firman itu adalah Allah. Dia bersama-sama dengan Allah pada mulanya." (Yohanes 1:1) "Terang yang benar yang menerangi setiap orang akan datang ke dunia. Dia ada di dalam dunia, dan walaupun dunia dijadikan oleh Dia, dunia tidak mengenali Dia...Tetapi kepada semua orang yang menerima-Nya, mereka yang percaya dalam nama-Nya diberi-Nya hak untuk menjadi anak-anak Allah-- -anak yang dilahirkan bukan dari keturunan semulajadi, bukan juga dari keputusan manusia atau kehendak suami, tetapi dilahirkan dari Tuhan. Firman itu telah menjadi manusia dan diam di antara kita. Kami telah melihat kemuliaan-Nya, kemuliaan Yang Tunggal, yang berasal dari Bapa, penuh kasih karunia dan kebenaran. (Yohanes 1:9-10, 12-14)

"Tidak seorang pun pernah melihat Allah, tetapi Allah Yang Tunggal, yang ada di sisi Bapa, telah menyatakan Allah." (Yohanes 1:18) Seseorang telah memperkenalkan Tuhan. Bukankah itu menakjubkan untuk difikirkan? Mengenal Tuhan, itu adalah perkara yang baik kerana kita dilahirkan dengan keinginan yang tidak pernah puas untuk mengetahui tentang Tuhan. Pascall pernah berkata terdapat vakum berbentuk Tuhan dalam setiap hati manusia. Kanak-kanak ingin tahu tentang Tuhan, bukan? Adakah anak-anak anda bertanya kepada anda tentang Tuhan? Anak-anak saya bertanya "Ayah, Tuhan ada janggut ke?" Atau Ayah, "Di manakah Syurga?" Atau Ayah, "Beritahu saya berapa umur Tuhan." Mereka ingin tahu tentang Tuhan, tetapi kita juga begitu.

Kami telah berada dalam kelas bukti Kristian atau mungkin kami telah memikirkannya sendiri dan kami mendapati bahawa kami boleh membuat beberapa kesimpulan tentang Tuhan hanya dengan apa yang kita lihat di sekeliling kita. Anda melihat ke atas pada semua bintang di langit pada waktu malam dan anda berfikir tentang sejauh mana mereka, betapa besarnya dan berapa banyaknya. Anda fikir mesti ada Tuhan dan dia mesti sangat berkuasa.

Kemudian anda melihat sekeliling apa yang anda lihat di bumi dan anda melihat susunan perkara. Lihat sahaja tubuh manusia. Fikirkan tentang hakikat bahawa dalam badan anda terdapat seratus ribu batu saluran darah. Fikirkan tentang semua selok-belok bola mata manusia dan penapis yang paling hebat di dunia ialah buah pinggang manusia. Terdapat semua jenis perincian dan pesanan. Anda fikir sendiri, mesti ada Tuhan dan Dia mesti sangat bijak.

Kami melihat perkara itu dan ia hanya kerlipan cahaya. Mereka memberitahu kita ada Tuhan, tetapi mereka tidak memberitahu kita tentang Tuhan. Mereka tidak membiarkan kita memahami Tuhan. Jika kita benar-benar akan berkomunikasi dengan Dia dan jika kita akan mempercayai Dia dengan hidup kita, maka kita perlu bertemu. Jika kita akan bertemu Tuhan, kita perlu bertemu dengan-Nya dalam unsur yang sama, tetapi masalahnya kita tidak boleh pergi ke unsur-Nya. Berita baiknya ialah Tuhan datang kepada elemen kita. Firman itu telah menjadi manusia dan diam di antara kita dan kita telah melihat kemuliaan Anak Tunggal Bapa.

Terdapat banyak ajaran tentang agama Kristian yang sukar dipercayai oleh orang yang ragu-ragu. Orang yang ragu-ragu membaca tentang mukjizat Yesus berjalan di atas air dan berkata, "Adakah kamu benar-benar percaya itu?" Adakah anda benar-benar percaya seseorang berjalan di atas air? Atau mereka membaca tentang Yesus mati dan secara fizikal kembali dari kubur dan berkata, adakah anda benar-benar percaya itu? Atau adakah anda benar-benar percaya bahawa hukuman mati terhadap seorang lelaki boleh menghapuskan dosa dunia? Ini adalah batu penghalang kepada mereka.

Adakah anda tahu apakah batu penghalang sebenar bagi orang yang ragu-ragu? Batu sandungan sebenar adalah perkara yang sama yang mengganggu pengkritik asal Yesus. Ia adalah doktrin penjelmaan. Dakwaan yang sangat mengejutkan tentang agama Kristian ialah Tuhan menjadi manusia. Bahawa Yesus entah bagaimana mengambil manusia tanpa pernah kehilangan Tuhannya. Kawan-kawan, di sinilah kita berpisah dengan agama-agama dunia. Agama-agama dunia akan membuat tempat untuk Yesus tetapi mereka tidak akan memberitahu anda bahawa dia adalah Tuhan yang datang dalam daging. Oh, mereka akan mengatakan dia seorang lelaki yang baik, dia seorang nabi, dia seorang guru, tetapi jika itu sahaja yang anda percaya tentang Yesus, maka anda akan menghadapi masalah dengan Perjanjian Baru.

Tetapi jika Yesus adalah Anak Tuhan, jika Yesus adalah Anak Tuhan, maka tidak ada masalah lain yang nyata. Yesus berjalan di atas air. Jika dia membuat air, mengapa dia tidak boleh berjalan di atasnya? Adakah anda mempunyai sebarang masalah untuk mempercayai bahawa jika Yesus datang dari Syurga, dia boleh bangkit dari kematian? Adakah terdapat sebarang masalah untuk mempercayai bahawa seseorang yang Ilahi, yang merupakan Tuhan, bahawa jika orang itu memilih untuk mati, adakah terdapat kejutan bahawa kematiannya boleh mempunyai kepentingan menyelamatkan? Tuntutan yang paling mengejutkan dalam sejarah adalah dalam Yohanes 1:14, "Firman itu telah menjadi manusia." Gariskan, tulis dan hafal. Jika anda boleh mempercayainya, anda boleh mempercayai semua perkara lain yang terdapat dalam buku ini. Itulah penjelmaan.

By the way, adakah anda pernah makan makanan Mexico? Anda berkata, "apa kaitannya dengan apa-apa." Adakah anda pernah makan cili con carne? Adakah anda tahu apa itu cili con carne? Maksudnya cili dengan daging, itulah maksud con carne. Secara kebetulan, perkataan carne itu adalah kata dasar yang sama dari mana kita mendapat perkataan penjelmaan. Anda tahu apa, itulah yang Tuhan katakan. Itulah yang John tuliskan kepada kita dalam prolognya. Adakah anda tahu apa itu penjelmaan? Ia adalah Tuhan dengan daging. Ia adalah Tuhan dengan daging. Allah con carne. Itulah yang Yohanes katakan dalam Yohanes 1:14. Dia tinggal di antara kita dan perkataan Yunani di sana dalam Yohanes 1:14 kerana diam bermaksud dia mendirikan khemah atau dia berkhemah di antara kita. Sekarang itu pemikiran yang menarik juga. Dia diam di antara kita, dia berdiam di antara kita.

Apabila anda mendengar perkataan tabernakel, anda pelajar Alkitab, apakah yang anda fikirkan? Anda memikirkan tabernakel dalam Perjanjian Lama bukan? Bagaimana orang Israel biasa membawanya dan ia mendedahkan kehadiran Tuhan. Adakah awak ingat? Khemah adalah tempat kemuliaan Tuhan berada. Kamu membaca segala macam perkara tentang khemah suci. Suatu ketika dalam peperangan dengan orang Filistin, khemah suci telah diambil dari Israel. Tidak lama selepas itu, seorang wanita telah melahirkan seorang anak dan dia sangat kecewa. Adakah anda tahu apa yang dia namakan anaknya? Dia memanggilnya Ichabod, bermakna kemuliaan telah berlalu.

Rasul Yohanes berkata dalam bab pertama berita baik ialah kemuliaan kini telah kembali. Cuma kali ini kemuliaan bukan di dalam kotak, kemuliaan bukan di khemah, kemuliaan bukan di bait suci, kemuliaan itu bersemayam dalam tubuh. Infinite menjadi terhingga dan yang tidak kelihatan menjadi kelihatan dan entah bagaimana keabadian memerah dirinya ke dalam masa. Rasul Yohanes berkata, "Aku melihat kemuliaan-Nya dan aku mendengarkan dan aku mengikuti dan aku bersandar pada dada-Nya, dan ketika aku bersandar di sana, aku mendengar detak jantung Tuhan." Pemikiran yang berani. Pemikiran yang menarik. Tetapi dengan cara ini, pemikiran yang memecahbelahkan. Saya ingin anda tahu hari ini bahawa tidak ada doktrin Kristian lain yang telah menyebabkan perdebatan yang lebih besar daripada doktrin penjelmaan ini. Adakah anda tahu apa yang dilakukannya Gagasan tentang Tuhan yang benar-benar datang dalam daging memisahkan orang-orang percaya dari orang-orang yang mengagumi.

Bab pertama Yohanes ayat 11 menyatakan "Ia datang kepada kepunyaan kepunyaan-Nya, tetapi kepunyaan-Nya tidak menerima-Nya." Mereka tidak faham, mereka tidak percaya. Malah saudara-saudaranya sendiri pada mulanya tidak percaya bahawa Yesus adalah Tuhan yang datang dalam daging. Berapa juta yang masih tidak percaya? Orang ramai, Yesus disalibkan kerana satu sebab. Dia tidak disalibkan kerana dia melakukan mukjizat pada hari yang salah dalam seminggu. Dia tidak disalib kerana dia mengkritik beberapa khutbah lama para rabbi. Dia disalib kerana satu sebab, dia mengaku sebagai Tuhan dalam daging dan mereka tidak boleh hidup dengan itu. Tiada isu dalam gereja mula-mula yang lebih penting daripada isu penjelmaan ini.

Bertahun-tahun kemudian, John sekali lagi di bawah ilham Roh, menulis, "Beginilah cara anda boleh mengenali Roh Tuhan: Setiap roh yang mengaku bahawa Yesus Kristus telah datang dalam

daging adalah daripada Tuhan, tetapi setiap roh yang tidak mengakui. Yesus bukan dari Allah. Inilah roh dajjal, yang kamu dengar akan datang dan sekarang sudah ada di dalam dunia." (1 Yohanes 4:2-3) Orang-orang saya ingin anda tahu bahawa roh dajjal ialah roh yang menguasai dunia ini. Kebanyakan dunia ini, kebanyakan dunia yang dipanggil Kristian telah menolak dakwaan berani bahawa Tuhan telah datang dalam daging dan terdapat ratusan juta yang tidak mempercayainya, tetapi ia berlaku. Kembali kepada prolog dalam Injil Yohanes, bab 1, ayat 12 dan 13, inilah janji kepada mereka yang boleh mempercayainya. "Tetapi semua orang yang menerima-Nya, mereka yang percaya dalam nama-Nya, diberikan-Nya hak untuk menjadi anak-anak Allah---anak-anak yang dilahirkan bukan dari keturunan, bukan dari keputusan manusia atau kehendak suami, tetapi dilahirkan dari Allah." John berkata "Lihat apa yang boleh berlaku kepada mereka yang boleh mempercayai konsep yang luar biasa tentang penjelmaan ini. Jika anda boleh mempercayainya, anda boleh menjadi anak lelaki atau anak perempuan Tuhan." Kawan-kawan, itu pemikiran yang indah. John berkata jika anda bersedia menerima hakikat kelahiran anak yang luar biasa kepada seorang gadis petani remaja Yahudi, yang masih dara, maka anda sendiri boleh menjadi ciptaan semula ghaib Tuhan. Kelahiran-Nya dan penciptaan semula anda adalah sama seperti Tuhan yang lain. Anda tidak boleh memiliki satu tanpa yang lain. Penjelmaan bukan hanya teologi kering, ia adalah berita baik bahawa Tuhan telah datang kepada kita. kepada mereka yang percaya dalam nama-Nya, diberikan-Nya hak untuk menjadi anak-anak Allah---anak-anak yang dilahirkan bukan dari keturunan tabii, bukan juga dari keputusan manusia atau kehendak suami, tetapi dilahirkan dari Allah." Yohanes berkata, "Lihatlah apa yang boleh terjadi kepada mereka yang boleh mempercayai konsep yang luar biasa tentang penjelmaan ini. Jika anda boleh mempercayainya, anda boleh menjadi anak lelaki atau anak perempuan Tuhan." Orang ramai, itu pemikiran yang indah. John berkata jika anda bersedia menerima hakikat kelahiran ghaib seorang anak kepada seorang gadis petani remaja Yahudi, yang masih dara, maka anda sendiri boleh menjadi ciptaan semula ghaib Tuhan. Kelahiran-Nya dan penciptaan semula anda adalah sama seperti Tuhan yang lain. Anda tidak boleh memiliki satu tanpa yang lain. Penjelmaan bukan sekadar teologi kering, ia adalah berita baik bahawa Tuhan telah datang kepada kita. kepada mereka yang percaya dalam nama-Nya, diberikan-Nya hak untuk menjadi anak-anak Allah---anak-anak yang dilahirkan bukan dari keturunan tabii, bukan juga dari keputusan manusia atau kehendak suami, tetapi dilahirkan dari Allah." Yohanes berkata, "Lihatlah apa yang boleh terjadi kepada mereka yang boleh mempercayai konsep yang luar biasa tentang penjelmaan ini. Jika anda boleh mempercayainya, anda boleh menjadi anak lelaki atau anak perempuan Tuhan." Orang ramai, itu pemikiran yang indah. John berkata jika anda bersedia menerima hakikat kelahiran ghaib seorang anak kepada seorang gadis petani remaja Yahudi, yang masih dara, maka anda sendiri boleh

menjadi ciptaan semula ghaib Tuhan. Kelahiran-Nya dan penciptaan semula anda adalah sama seperti Tuhan yang lain. Anda tidak boleh memiliki satu tanpa yang lain. Penjelmaan bukan sekadar teologi kering, ia adalah berita baik bahawa Tuhan telah datang kepada kita. Dia memberikan hak untuk menjadi anak-anak Tuhan---anak yang dilahirkan bukan dari keturunan semulajadi, bukan juga dari keputusan manusia atau kehendak suami, tetapi dilahirkan dari Tuhan." John berkata "Lihatlah apa yang boleh berlaku kepada mereka yang boleh mempercayai konsep yang luar biasa ini tentang penjelmaan. Jika anda boleh mempercayainya, anda boleh menjadi anak lelaki atau anak perempuan Tuhan." Orang ramai, itu pemikiran yang indah. John berkata jika anda bersedia menerima hakikat kelahiran ghaib seorang anak kepada seorang gadis petani remaja Yahudi, yang masih dara, maka anda sendiri boleh menjadi ciptaan semula ghaib Tuhan. Kelahiran-Nya dan penciptaan semula anda adalah sama seperti Tuhan yang lain. Anda tidak boleh memiliki satu tanpa yang lain. Penjelmaan bukan sekadar teologi kering, ia adalah berita baik bahawa Tuhan telah datang kepada kita. " John berkata "Lihat apa yang boleh berlaku kepada mereka yang boleh mempercayai konsep yang luar biasa tentang penjelmaan ini. Jika anda boleh mempercayainya, anda boleh menjadi anak lelaki atau anak perempuan Tuhan." Orang ramai, itu pemikiran yang indah. John berkata jika anda bersedia menerima hakikat kelahiran ghaib seorang anak kepada seorang gadis petani remaja Yahudi, yang masih dara, maka anda sendiri boleh menjadi ciptaan semula ghaib Tuhan. Kelahiran-Nya dan penciptaan semula anda adalah sama seperti Tuhan yang lain. Anda tidak boleh memiliki satu tanpa yang lain. Penjelmaan bukan sekadar teologi kering, ia adalah berita baik bahawa Tuhan telah datang kepada kita. " John berkata "Lihat apa yang boleh berlaku kepada mereka yang boleh mempercayai konsep yang luar biasa tentang penjelmaan ini. Jika anda boleh mempercayainya, anda boleh menjadi anak lelaki atau anak perempuan Tuhan." Orang ramai, itu pemikiran yang indah. John berkata jika anda bersedia menerima hakikat kelahiran ghaib seorang anak kepada seorang gadis petani remaja Yahudi, yang masih dara, maka anda sendiri boleh menjadi ciptaan semula ghaib Tuhan. Kelahiran-Nya dan penciptaan semula anda adalah sama seperti Tuhan yang lain. Anda tidak boleh memiliki satu tanpa yang lain. Penjelmaan bukan sekadar teologi kering, ia adalah berita baik bahawa Tuhan telah datang kepada kita. John berkata jika anda bersedia menerima hakikat kelahiran anak yang luar biasa kepada seorang gadis petani remaja Yahudi, yang masih dara, maka anda sendiri boleh menjadi ciptaan semula ghaib Tuhan. Kelahiran-Nya dan penciptaan semula anda adalah sama seperti Tuhan yang lain. Anda tidak boleh memiliki satu tanpa yang lain. Penjelmaan bukan hanya teologi kering, ia adalah berita baik bahawa Tuhan telah datang kepada kita. John berkata jika anda bersedia menerima hakikat kelahiran anak yang luar biasa kepada seorang gadis petani remaja Yahudi, yang masih dara, maka anda sendiri boleh menjadi ciptaan semula ghaib Tuhan. Kelahiran-Nya dan penciptaan semula anda adalah sama seperti Tuhan yang lain. Anda tidak boleh memiliki satu tanpa yang lain. Penjelmaan bukan hanya teologi kering, ia adalah berita baik bahawa Tuhan telah datang kepada kita.

Sekarang beberapa pelajaran praktikal tentang maksud kedatangan Tuhan dalam daging.

1. Jika saya menerima penjelmaan, ia akan menjejaskan cara saya melihat Dewa. Jika saya percaya bahawa Yesus adalah Tuhan yang datang dalam daging, ia mempengaruhi cara saya memandang Tuhan. Ingat kita semua nak kenal Allah. Kita dilahirkan dengan keinginan itu. Sekarang John berkata anda boleh mengenal Tuhan. Apa yang anda perlu lakukan ialah

melihat Yesus. Anda tidak perlu terus melihat kerlipan cahaya. Anda tidak perlu hanya melihat bintang dan berkata, pasti ada Tuhan. Saya boleh melihat Tuhan.

Dalam Yohanes Bab 12, ayat 44 dan 45, Yesus berkata, "Apabila kamu memandangi kepada-Ku, kamu melihat kepada Dia yang mengutus Aku." Dalam Yohanes, Bab 8, Yesus berkata, "jika kamu mengenal Aku, kamu mengenal Bapa." Dalam Yohanes, Bab 14, ayat 6, dia berkata, "Akulah jalan dan kebenaran dan terang", dan dalam Yohanes 7, dia berkata, "jika kamu benar-benar mengenal Aku, kamu akan mengenal Bapa." Anda tidak perlu bertanya-tanya tentang Tuhan. Anda boleh melihat Tuhan dalam kehidupan Yesus. Tuhan berkata anda tidak akan pernah mendapat wahyu tentang saya yang akan selari dengan apa yang akan saya tunjukkan kepada anda dalam Yesus dari Nazareth. Ia mengubah cara anda melihat Dewa apabila anda percaya kepada penjelmaan.

2. Penjelmaan membentuk cara saya melihat kerendahan hati. Dengan beberapa pengecualian yang berharga, kebanyakan kita perlu merendahkan diri, dan merendahkan diri dengan kerap. Kami bergelut dengan kebanggaan dan beberapa perkara membantu kami memerangi kebanggaan kami dengan lebih baik daripada memberi tumpuan kepada penjelmaan. Cuba pertimbangkan. Bagaimanakah Raja Alam Semesta datang ke dunia?

Sejarah telah mencatatkan untuk kita bahawa pada suatu ketika Alexander the Great menakluki sebuah kota dan dia memasuki kota itu dengan cara ini. Seorang lelaki mengetuai perarakan melempar bunga diikuti oleh 200 ekor gajah dicat dengan penulis, kemudian oleh 200 ekor unta dicat, kemudian 200 penunggang kuda menunggang ke belakang menghadap ke arah kereta kuda emas yang ditarik oleh 40 ekor kuda jantan hitam dan selepas 40 ekor kuda jantan hitam melukis kereta itu terdapat 200 ekor singa jinak membawa atas belakang. Di tengah-tengah kereta emas itu terdapat takhta gading dan duduk di atas ialah Alexander the Great. Itulah yang saya panggil pintu masuk dan saya rasa jika anda Raja Dunia, itulah cara anda masuk.

Tetapi bagaimana Raja Alam Semesta masuk? Dia dilahirkan oleh perawan, wanita petani remaja itu, di sebuah bandar kecil, di dalam kandang, dibawa oleh orang yang akan menjadi bapa duniawinya ke palung makanan yang berlumuran air liur dan diberi nama biasa dalam bahasa Aram Yosua yang diterjemahkan dalam Yesus Yunani, dan tiada seorang pun yang melihat orang-orang bijak itu. Itu ironik bukan? Orang bijak pun tidak dapat mencarinya tanpa bantuan. Paulus dalam Filipi 2:6 berbicara tentang Yesus menyatakan "yang dalam fitrah Allah tidak menganggap kesetaraan dengan Allah sebagai sesuatu yang harus dipertahankan (berpegang pada) tetapi menjadikan diri-Nya tidak ada, mengambil rupa seorang hamba" dan Filipi 2: 5 berkata? "Sikap anda hendaklah sama seperti Kristus Yesus."

3. Penjelmaan Tuhan yang datang dalam daging mengubah cara saya melihat kefanaan. Kita biasanya melihat kematian dan kebangkitan Yesus dan berkata, Saya tahu bahawa saya boleh datang dari kubur dan saya tahu bahawa saya boleh pergi kepada Tuhan. Saya bersetuju dengan semua itu, tetapi itu tidak mungkin sebelum kematian dan kebangkitan Yesus, dia membuktikan bahawa kefanaan boleh berlangsung apabila dia datang kepada kita. Itu

membuktikan kepada kita bahawa kefanaan dan keabadian boleh dipanjangkan, boleh dilalui, apabila Tuhan datang dalam daging.

Tidak ada konsep yang lebih hebat, lebih menakjubkan, lebih mengejutkan daripada konsep penjelmaan. Ia adalah harapan kita, itulah yang kita berpaut. Diadaptasi daripada Amazing Grace #1069, Steve Flatt 7-19-1992

Justifikasi

Tanpa merit atau kuasa kita sendiri, hanya melalui salib, kita disediakan pendamaian (penebusan) dan pengampunan. Bolehkah anda percaya itu? KITA DIBERI PELUANG UNTUK DIAMPUNI DAN DIWAJARKAN!

- Apakah yang dimaksudkan untuk dibenarkan? Terdapat pelbagai makna dalam kamus, tetapi pada asasnya ia bermaksud, "hanya berdiri". Ia merujuk kepada keadilan. Anda akan didapati tidak bersalah, bebas daripada kutukan dan tidak bersalah. Itulah konsep justifikasi.
- Pengampunan melunaskan hutang kita --- penebusan. Pengampunan membatalkan liabiliti kita terhadap hukuman --- pendamaian. Tetapi membenaran memberikan kepada kita hubungan yang bebas dari rasa bersalah, kedudukan yang benar di hadapan Tuhan Yang Maha Kuasa. Itu lebih luar biasa.
- Bagaimanakah ini berlaku dan apakah maksudnya dalam konteks kita? Jawapan kepada soalan berikut boleh membantu.

Apakah sumber justifikasi kita? Jika seseorang berdiri di hadapan Tuhan, apakah sumber membenaran mereka? Ia adalah sumber yang sama dengan pendamaian dan pendamaian mereka. Itu adalah rahmat Tuhan seperti yang dinyatakan dalam Roma. "Semua orang telah berbuat dosa dan telah kehilangan kemuliaan Allah, dan dibenarkan dengan cuma-cuma oleh kasih karunia-Nya oleh penebusan yang ada dalam Kristus Yesus." (Roma 3:23-24) Secara kebetulan, perkataan Yunani untuk rahmat ialah charis yang bermaksud pemberian. Saya dibenarkan oleh hadiah. Itulah rahmat. Hadiah apa dan dari mana datangnya hadiah itu? Itu anugerah Yesus. "Tetapi Allah menunjukkan kasih-Nya kepada kita, oleh sebab Kristus telah mati untuk kita, ketika kita masih berdosa. Lebih-lebih lagi kita, yang sekarang dibenarkan oleh darah-Nya, kita akan diselamatkan oleh Dia dari murka." (Roma 5:8-9)

darah siapa? Darah Yesus di kayu salib. Karena kita telah dibenarkan oleh darah-Nya, lebih-lebih lagi kita akan diselamatkan daripada murka Allah melalui Dia! Kita telah diselamatkan daripada kemurkaan, itulah pendamaian. Sekarang kita dibenarkan oleh pemberian yang sama, darah Yesus Kristus. Kita dibenarkan oleh sumber yang sama yang memaafkan kita. Sumber yang sama itu memberikan kita kedudukan yang benar di hadapan Tuhan. Jangan sesekali lupa itu.

Selepas kita menjadi Kristian untuk beberapa ketika, mungkin ada yang berfikir tentang semua kehidupan yang baik yang telah mereka lalui, orang yang membantu, perkhidmatan yang dihadiri, doa yang dipanjatkan dan jika mereka tidak berhati-hati, mereka lupa sumber sebenar membenaran mereka. Bukan kerja mereka, bukan juga kebaktian yang mereka hadiri dan bukan juga solat yang mereka doakan. Tidak ada cara mereka boleh mendapatkan justifikasi. Darah Yesus Kristuslah yang menjadikan mereka benar. Ia dijelaskan dengan jelas dalam Roma 3 "Sebab kami sebelumnya telah menuduh orang Yahudi dan orang Yunani bahawa mereka semua berada

di bawah dosa. Seperti ada tertulis: 'Tidak ada seorang pun yang benar, tidak seorang pun;' (ayat 9-10) dan "Oleh itu, oleh perbuatan hukum Taurat tidak ada manusia yang dibenarkan di hadapan-Nya, kerana oleh hukum Taurat terdapat pengetahuan tentang dosa" (ayat 20). Anda melihat sumber membenaran adalah darah Yesus Kristus,

Apakah maksud justifikasi?"Oleh itu kami menyimpulkan bahawa seseorang dibenarkan oleh iman selain daripada perbuatan hukum." (Roma 3:28) Ia bukanlah apa yang manusia lakukan; itulah yang Kristus lakukan! "Manusia tidak dibenarkan oleh perbuatan hukum tetapi oleh iman kepada Yesus Kristus, bahkan kita telah percaya kepada Kristus Yesus, supaya kita boleh dibenarkan oleh iman dalam Kristus dan bukan oleh perbuatan hukum; kerana oleh perbuatan undang-undang tiada seorang pun boleh dibenarkan." (Galatia 2:16)

Ada sumber di luar sana. Bagaimanakah kita memanfaatkan sumber itu? Apakah caranya? "Sebab kami berpendapat bahawa seseorang dibenarkan" (apakah dua perkataan berikutnya) "oleh iman selain daripada mematuhi hukum." (Roma 3:28) "Ketahuilah, bahwa seseorang tidak dibenarkan karena melakukan hukum Taurat, tetapi karena iman kepada Yesus Kristus." (Galatia 2:16) "Sebab karena kasih karunia kamu diselamatkan oleh iman." (Efesus 2:8). Apakah cara untuk membenaran kita? Apakah penyambung dari kita kepada sumber itu? Ia adalah iman. Tetapi, apakah iman?

Takrifan Tuhan tentang iman tercatat dalam Alkitab. "Sekarang iman adalah dasar dari segala sesuatu yang diharapkan, bukti dari segala sesuatu yang tidak kelihatan" (Ibrani 11:1). Ia pasti tentang apa yang kita harapkan, pasti apa yang tidak dapat kita lihat. Iman adalah kepercayaan mutlak dan mengubah hidup terhadap apa yang tidak dapat dilihat secara fizikal. Sebagai contoh, kita tidak dapat melihat Tuhan tetapi kita melihat bukti kerja tangannya. Dalam fikiran manusia yang lemah dan terbatas kita tidak dapat melihat Tuhan; tetapi kita tahu bahawa Tuhan itu wujud. kenapa? Kerana bukti di sekeliling kita telah meyakinkan kita tanpa bayangan keraguan tentang apa yang tidak dapat kita lihat dan itulah kewujudan Tuhan. Itulah iman.

Kita tidak melihat Yesus semasa Dia berada di bumi. Kita tidak pernah melihat Dia dalam apa-apa jenis penglihatan, tetapi kita benar-benar yakin Dia hidup. Bahawa Dia melakukan mukjizat yang dicatat dalam Injil, bahawa Dia menggenapi nubuatan, bahawa Dia mati di atas salib itu dan bahawa Dia telah dibangkitkan dari kubur. Kita tidak pernah melihat sedikit pun dengan mata kita, tetapi kita tahu itu dan itulah iman. Apa yang Alkitab beritahu kita tentang membenaran ialah iman adalah penyambung kita. Iman adalah bahagian kecil yang kita kawal yang menentukan sama ada kita memanfaatkan sumber kuasa yang hebat itu yang bukan sahaja akan memaafkan kita, tetapi akan membenarkan kita.

Mari lihat ilustrasi lampu elektrik. Dengan menghidupkan suis dinding, lampu di dalam bilik menyala, menghilangkan kegelapan. Apakah sumber kuasa untuk cahaya? Ia adalah penjana di suatu tempat yang jauhnya. Beberapa loji dinamo yang menghasilkan tenaga elektrik, tetapi yang kami boleh gunakan ialah suis. Jika ia dihidupkan, cahaya dihasilkan. Jika tiada usaha dibuat untuk menghidupkannya, tiada cahaya dihasilkan. Tidak kira sumber kuasa, tidak kira betapa kuat kuasa, melainkan kita memilih untuk menyambung kepada kuasa dengan menghidupkan suis, kita tidak mendapat kelebihan cahaya. Iman adalah penyambung kita yang membolehkan kita dibenarkan tetapi kita mesti menghidupkannya.

Iman adalah amanah yang mengubah hidup. Ia mempunyai konsep apabila anda mendengar tentang Yesus Kristus, siapa dia dan apa yang dia lakukan. Alkitab mengatakan iman datang dari pendengaran dan pendengaran oleh firman Tuhan. Ketika itulah konsepsi bermula. Kemudian kepercayaan itu berkembang sehingga membawa kita kepada taubat. Itu mengubah gaya hidup kita. Iman, iman yang sebenar, membawa kita untuk berpaling. Ia tidak akan membenarkan kita kekal di tempat kita berada. Pertobatan itu akan membawa kita kepada kelahiran baru. Dalam Efesus 1:13, Paulus berkata, kamu percaya setelah kamu mendengar firman kebenaran. Petrus berkata dalam Kisah 2:38 kepada orang banyak yang mendengarkan dia, "Bertobatlah!" Paul berkata dalam Kisah 20:21, kepada orang Kristian di Efesus, tidakkah kamu ingat bahawa saya telah memberitahu kepada kamu mesej pertobatan. Pertobatan yang tulus menghasilkan perubahan, kematian kehidupan lama. Namun, amanah itu membawa kepada ketaatan. Kami menguburkan diri yang sudah mati dengan kelahiran semula,

"Oleh itu, jika seseorang ada di dalam Kristus, ia adalah ciptaan baru; perkara-perkara lama telah berlalu; lihatlah, segala sesuatu telah menjadi baru." (2 Korintus 5:17) Iman mengubah hidup, amanah yang mengubah hidup. Hanya mengakui bahawa Tuhan wujud tidak menghasilkan iman apalagi perbuatan dan Yakobus 2:26 menyatakan iman tanpa perbuatan adalah mati. Bukannya iman adalah perbuatan, tetapi iman yang tulus akan menghasilkan perbuatan. Kepercayaan yang mengubah kehidupan mutlak itu menghubungkan kita dengan sumber kebenaran yang maha kuasa.

Bagaimana pula dengan kesan justifikasi? Kita adalah orang Kristian, telah diampuni, dibenarkan dan berdiri dalam hubungan yang benar di hadapan Tuhan. Bagaimana pula dengan kesan daripada pendirian yang soleh ini? Pertama, semua status manusia benar-benar dihapuskan; bangsa, kewarganegaraan, jantina, nilai kewangan dan kedudukan di kalangan manusia. "Karena kamu semua adalah anak-anak Allah oleh iman dalam Kristus Yesus. Sebab semua orang di antara kamu yang telah dibaptis dalam Kristus telah mengenakan Kristus. Tidak ada orang Yahudi atau orang Yunani, tidak ada hamba atau orang merdeka, tidak ada laki-laki atau perempuan; kerana kamu semua adalah satu di dalam Kristus Yesus. Jika kamu milik Kristus, maka kamu adalah keturunan Abraham dan ahli waris menurut janji itu." (Galatia 3:26-29) Jika anda telah dibenarkan di hadapan Tuhan, jangan risau tentang dibenarkan di hadapan manusia atau apa yang difikirkan oleh manusia. Hanya bimbang tentang apa yang Tuhan fikirkan.

Kedua, anda boleh mendekati Tuhan Yang Maha Kuasa dengan bebas dan berani dan sekarang! Berdoa kepada Tuhan Yang Maha Esa adalah satu keistimewaan. Ia adalah satu keistimewaan yang anda terima apabila dibenarkan oleh darah Yesus melalui iman. "Sebab itu marilah kita dengan berani menghadap takhta kasih karunia, supaya kita beroleh belas kasihan dan menemukan kasih karunia untuk menolong kita pada waktunya." (Ibrani 4:16) Jika hanya belas kasihan, kita akan takut di hadapan Tuhan tetapi kita telah dibenarkan. Sekarang, Tuhan berkata, anda boleh mendekati takhta rahmat dengan keyakinan. Kita bercakap tentang Tuhan Yang Maha Kuasa yang meletakkan ke dalam alam semesta ini sekurang-kurangnya satu trilion galaksi, salah satunya ialah Bima Sakti, galaksi kita. Terdapat lebih satu bilion bintang dan di sekeliling salah satu bintang kecil itu, terdapat sistem suria dengan sembilan planet dan pada salah satu daripada sembilan itu planet, terdapat lebih lima bilion orang dan setiap manusia hanyalah salah seorang daripada mereka. Kita adalah pendosa yang berani mendekati Tuhan Yang Maha Esa. Itulah kesan justifikasi.

Akhir sekali anda boleh berdiri di hadapan Tuhan pada Hari Penghakiman tanpa rasa takut. Kata-kata yang paling menakutkan yang mungkin didengar oleh sesetengah orang ialah "Dan sebagaimana ditetapkan bagi manusia untuk mati sekali, tetapi selepas ini penghakiman." (Ibrani 9:27) Mereka yang taat dan oleh karena itu dibenarkan mendapat penghiburan dalam hal berikut: "Hidup itu telah dinyatakan, dan kami telah melihat, dan kami memberi kesaksian, dan memberitakan kepadamu bahwa hidup kekal yang ada bersama-sama Bapa dan yang telah dinyatakan kepada kami." (1 Yohanes 1:2) "Siapakah Dia yang menghukum? Kristuslah yang telah mati, dan lebih dari itu juga telah dibangkitkan, yang berada di sebelah kanan Allah, yang juga berdoa untuk kita" (Roma 8:34) dan "Sebab itu Dia juga berkuasa menyelamatkan orang-orang yang datang kepada Allah melalui Dia, sebab Dia sentiasa hidup untuk menjadi pengantara bagi mereka." (Ibrani 7: 25) Satu daripada hari ini kita akan berdiri di hadapan takhta Tuhan. Adakah kita akan bersedia? Adakah kita akan DIWAJARKAN?

1 Yohanes 2:1, "Anak-anakku, aku menulis ini kepada kamu, supaya kamu jangan berbuat dosa. Tetapi jikalau seorang berbuat dosa, kita mempunyai Dia yang berbicara kepada Bapa untuk membela kita..." Roma 8:34, "Siapakah yang Dia yang menghukum? Kristus Yesus, yang telah mati ... lebih daripada itu, yang telah dibangkitkan ... berada di sebelah kanan Allah dan juga sedang berdoa untuk kita." Ibrani 7:25, "Dia dapat menyelamatkan sepenuhnya (mendengarkan itu) mereka yang datang kepada Allah melalui Dia, kerana Dia sentiasa hidup untuk menjadi perantara bagi mereka."

Wahyu 3:5 berkata, barangsiapa menang akan berpakaian putih, kerana mereka layak. Satu daripada hari ini kita akan berdiri di hadapan takhta Tuhan. Saya harap kami akan diberikan jubah putih. Bukan kerana kita bersih, tetapi kerana kita telah percaya sepenuhnya dan setia kepada Dia yang akan membersihkan kita dan membenarkan kita berdiri di hadapan Tuhan Yang Maha Kuasa. Apa lagi yang boleh kami minta? Apa yang mungkin lebih baik di alam semesta ini? Steve Flatt, Amazing Grace Pelajaran Amazing Grace #1067

Pendamaian

Dalam kajian tentang Pendamaian kita mendapati bahawa Dosa menimbulkan hutang antara manusia, pendosa, dan Tuhan Yang Maha Kuasa yang tidak berdosa. Hutang mesti dibayar. Orang berdosa tidak mempunyai apa-apa untuk ditawarkan sebagai bayaran. Dosa bukan sahaja mewujudkan hutang antara manusia dan Tuhan; ia juga menimbulkan kemurkaan Allah. Tuhan adalah Kudus dan Adil, oleh itu, dosa sama sekali asing daripada sifat-Nya. Dia membenci dosa dan apabila dosa itu menghampiri Allah, itu adalah sesuatu yang membuatnya marah. Tengok Adam. Dia berdosa dengan melakukan apa yang dia kehendaki daripada apa yang diperintahkan Allah. Akibatnya, Adam diusir dari hadirat Tuhan dan dari Eden, tempat di mana Tuhan pada asalnya menempatkannya. Melalui ilham Paulus memberitahu kita "semua telah berbuat dosa dan telah kehilangan kemuliaan Allah" (Roma 3:23), "upah dosa ialah maut, 5-6) Akibatnya "karena hal-hal ini murka Allah menimpa anak-anak durhaka." (Efesus 5:6; juga diulangi dalam Kolose 3:6) 5-6) Akibatnya "karena hal-hal ini murka Allah menimpa anak-anak durhaka." (Efesus 5:6; juga diulangi dalam Kolose 3:6)

Apakah beberapa perkara yang Tuhan klasifikasikan sebagai dosa atau ketidaktaatan? "Tetapi percabulan dan segala kecemaran atau keserakahan, janganlah disebut di antara kamu, sebagaimana patut bagi orang-orang kudus, baik kekotoran, perkataan bodoh, atau olok-olok kasar, yang tidak patut, melainkan mengucap syukur. Sebab itulah kamu tahu. , supaya tidak ada orang cabul, orang najis, atau orang tamak, yang menyembah berhala, tidak mendapat bagian dalam Kerajaan Kristus dan Allah." (Efesus 5:3-5) "Tetapi sekarang kamu sendiri harus menanggalkan semuanya ini: amarah, amarah, kedengkian, hujat, kata-kata kotor keluar dari mulutmu. Jangan berdusta seorang terhadap yang lain, karena kamu telah menanggalkan manusia lama. dengan perbuatannya." (Kolose 3:8-9)

Kemurkaan Allah terhadap dosa (maksiat). Kemurkaan itu kadang-kadang akan dimanifestasikan dalam zaman kita sekarang apabila Tuhan meletakkan kaki-Nya dan menarik garis dan berkata Saya tidak akan membiarkan dosa pergi lebih jauh dan apa yang dilakukannya untuk mengepung bumi. Tetapi lebih daripada itu, kemurkaan Tuhan akan didedahkan sepenuhnya apabila Yesus datang lagi dan akan ada penghakiman terakhir. Alkitab mengatakan bahawa mereka yang setia kepada Tuhan akan pergi untuk hidup bersama-Nya dan pada masa yang sama ia mengatakan bahawa mereka yang tidak setia akan dicampakkan ke tempat yang Alkitab panggil Gehenna dalam bahasa asalnya. Gehenna ialah tempat pembuangan sampah di luar tembok Yerusalem yang terbuka dan terbakar hampir secara berterusan. Dalam konteks seperti itu anda mempunyai hukuman kekal berbanding. Alkitab menggunakan tangisan,

Ramai orang membenci tanggapan Tuhan kita menunjukkan kemurkaan. Orang-orang ini percaya ada Tuhan, mereka percaya Tuhan adalah kasih, mereka percaya Tuhan adalah belas kasihan, dan mereka percaya pada kerja penebusan Yesus Kristus. Tetapi terus terang, mereka menganggap doktrin kemurkaan Tuhan berada di bawah mereka atau mereka telah menerima pembohongan bahawa kemurkaan tidak layak bagi Tuhan.

Orang lain berfikir tentang kemarahan apabila kemarahan disebut, seseorang melihat merah dan benar-benar mengamuk. Mereka berkata pasti Tuhan tidak akan melakukan itu. Jonathan Edwards pada Abad ke-17 melihat Tuhan mempermainkan manusia, menahan manusia di atas api terbuka. Tetapi ini bukanlah gambaran alkitabiah tentang kemurkaan Tuhan. Sebaliknya, dalam Alkitab dikatakan murka Tuhan tidak pernah di luar kawalan, dan juga murka-Nya tidak kejam.

Apabila Tuhan datang kemurkaan-Nya boleh disifatkan sebagai:

1. Kehakiman. Ia adalah kemurkaan hakim yang maha sempurna yang memberikan penghakiman yang sempurna. "Tetapi menurut kekerasan dan hatimu yang tidak bertobat, engkau menyimpan murka bagi dirimu sendiri pada hari murka dan pernyataan penghakiman Allah yang adil." (Roma 2:5) Anda melihat bahawa penghakiman Tuhan dan murka-Nya akan menjadi adil. Kemurkaan Tuhan tidak akan lebih mengamuk, atau tidak lebih kejam, daripada hakim yang bijaksana dan jujur yang menjatuhkan hukuman terhadap seseorang yang layak menerima hukuman itu. Ia bukan di luar kawalan. Ia adalah kehakiman.

2. Terpilih. "Janganlah ada orang yang memperdayakan kamu dengan kata-kata kosong, kerana oleh sebab itu murka Allah menimpa anak-anak durhaka." (Efesus 5:6) Kemurkaan Tuhan datang kepada orang yang tidak taat. Mereka memilih keinginan mereka daripada ketaatan "perbuatan daging telah nyata, iaitu: perzinahan, percabulan, kenajisan, kefasikan, penyembahan berhala, sihir, kebencian, perselisihan, iri hati, amarah, mementingkan diri sendiri, perselisihan, ajaran sesat, iri hati, pembunuhan, kemabukan, pesta pora, dan sejenisnya; yang dahulu Kukatakan kepadamu, seperti yang telah Kukatakan dahulu kepadamu, bahwa mereka yang melakukan hal-hal demikian tidak akan mendapat bagian dalam Kerajaan Allah." (Galatia 5:19-21) Kolose 3:5-8 menambahkan yang berikut pada senarai di atas: nafsu, keinginan jahat, keserakahan, kemarahan, kedengkian, hujatan dan kata-kata kotor keluar dari mulutmu. Jadi,

Allah jadikan kita manusia. Kita lemah, kita terdedah, dan setiap orang daripada kita menjadi matang sehingga apabila kita membezakan yang betul dari yang salah, kita secara amnya akan memilih untuk berbuat dosa. Malah, Roma 3:23 berkata, "semua orang telah berbuat dosa dan telah kehilangan kemuliaan Tuhan." Jadi, bolehkah seseorang itu benar-benar bertanggungjawab atas pilihan yang, dalam kelemahan mereka, Tuhan tahu mereka akan buat. Bagaimanakah Dia benar-benar boleh menghantar mereka ke Neraka (Gehenna) kerana dosa mereka sedangkan kita semua berdosa? Apakah jenis pilihan itu? Di situlah kata pendamaian kita masuk.

Tuhan tidak mahu melihat seorang pun daripada kita menderita akibat murka-Nya dan mengetahui bahawa Dia masih menjadikan kita semua terdedah memberi kita keupayaan untuk memilih. Kita mempunyai pilihan untuk "Sesiapa yang percaya kepada Anak (Yesus) mempunyai hidup yang kekal, tetapi sesiapa yang menolak Anak tidak akan melihat hidup, kerana murka Allah tetap di atasnya." (Yohanes 3:36) "Tetapi Allah menunjukkan kasih-Nya kepada kita, oleh sebab Kristus telah mati untuk kita, ketika kita masih berdosa. Lebih-lebih lagi, setelah kita dibenarkan oleh darah-Nya, kita akan diselamatkan oleh Dia dari murka. " (Roma 5:8-9) Anda lihat Bible menjelaskannya dengan jelas. Apabila seseorang memilih untuk percaya kepada Yesus, mematuhi Injil, keluar dari air pembaptisan sebagai seorang Kristian dan terus mematuhi ajaran Kristus, mereka diselamatkan daripada murka Tuhan. Tetapi bagaimana Yesus membuat perbezaan? Di manakah Kristus masuk? Dia mendamaikan kita.

Perkataan pendamaian bermaksud menangkis kemarahan atau biarkan ia melantun. Dalam bentuk lain perkataan itu digunakan untuk mentakrifkan perisai yang akan dibawa oleh seorang pahlawan untuk berperang. Apa yang anda akan lakukan dengan perisai? Apabila musuh jarang mengundurkan tali busur dan membiarkan anak panah terbang, perisai akan naik untuk membelokkannya untuk mengelakkan anda daripada bahaya. Apabila pedang akan jatuh ke bawah perisai akan naik sehingga mengenai udara dan ia akan merosakkan perisai, tetapi anda akan diselamatkan. Sekarang adakah anda mula melihat hubungan dengan Yesus?

Yesus menangkis kemurkaan kita. "Dia adalah pendamaian untuk dosa kita dan bukan untuk dosa kita saja, tetapi juga untuk dosa seluruh dunia." (1 Yohanes 2:2) Bukankah itu sesuatu? Dia adalah perisai; Dia adalah penghapus kemurkaan untuk dosa kita, untuk dosa seluruh dunia. "Dibenarkan dengan cuma-cuma oleh kasih karunia-Nya oleh penebusan yang ada dalam Kristus Yesus, yang telah ditetapkan Allah sebagai pendamaian oleh darah-Nya, oleh iman, untuk menunjukkan kebenaran-Nya, sebab dalam kesabaran-Nya Allah telah menebus dosa-dosa yang telah dilakukan sebelumnya" (Roma 3:24). "Inilah kasih, bukan kita yang mengasihi Tuhan, tetapi Dia yang mengasihi kita dan mengutus Anak-Nya menjadi pendamaian (korban pendamaian

dalam NIV) untuk dosa-dosa kita." 1 Yohanes 4:10) Bukankah itu hebat? Yesus bukan sahaja membayar hutang saya kepada Tuhan, [menebus hutang yang disebabkan oleh dosa saya],

Sekarang mari kita kumpulkan semuanya. Ketika Yesus sedang mati sambil digantung di atas kayu salib Dia berkata, "Eloi, Eloi, lama sabakhtani? Tuhanku, Tuhanku mengapa Engkau meninggalkan Aku?" Pada saat itu untuk satu-satunya masa dalam kekekalan, Tuhan Bapa telah meninggalkan Anak. Dia telah membelakanginya. Yesus, yang sebagai Tuhan dan sebelum dunia diciptakan, sentiasa mempunyai persekutuan yang sempurna dengan Tuhan, tidak dapat lagi merasakan kehadiran-Nya. Kenapa tidak? Kerana, dia menjadi pendamai kita. Dia mengambil murka Tuhan dalam pemisahan itu dan menguburkan dosa kita supaya apabila kita datang ke salib itu dengan patuh kepada Injil dengan mati dalam dosa, dikuburkan bersama-sama dengan Dia dalam pembaptisan untuk bangkit sebagai ciptaan baru dan menuntut kebenarannya, akan dibebaskan. daripada dosa. "Oleh itu, jika seseorang ada di dalam Kristus, ia adalah ciptaan baru; perkara yang lama telah berlalu; lihatlah, segala sesuatu telah menjadi baru.

Bagaimana ini boleh terjadi? Dengan pendamaian. "Sebab Dia yang tidak berdosa telah dibuat Allah menjadi dosa karena kita, supaya di dalam Dia kita dibenarkan oleh Allah." (2 Korintus 5:21) Orang yang tidak berdosa menjadi berdosa dan dengan berbuat demikian memalingkan murka Tuhan supaya kita dapat hidup.

Apakah erti semua ini kepada saya?

1. Saya seorang yang berdosa.
 2. Upah dosa ialah maut.
 3. Saya tidak mempunyai apa-apa untuk menghapuskan dosa saya.
 4. Melainkan sesuatu boleh dilakukan, saya akan binasa.
 5. Yesus adalah Tuhan dan di dalam Dia segala sesuatu dijadikan.
 6. Yesus menjadi manusia dan hidup di antara manusia.
 7. Yesus tidak berdosa.
 8. Tujuan Yesus datang ke bumi adalah untuk menjadi korban pendamaian dan pendamaian bagi dosa-dosa kita.
 9. Yesus menyelesaikan misinya apabila Dia rela menyerahkan diri-Nya untuk disalibkan.
 10. Melalui Dia dan di dalam Dia; iaitu, dalam Kristus, saya boleh bebas daripada dosa dan kemurkaan Tuhan.
 11. Saya mesti taat kepada Injilnya dan hidup menurut ajarannya.
- Pelajaran Amazing Grace # 1066 Steve Flatt 7-21-1992

Penyesuaian

Semasa membesar, adakah ibu bapa anda pernah memberi anda kasut kiri sebagai hadiah dan memberitahu anda jika anda baik, tahun depan kami akan meneruskan dan memberikan anda kasut yang sesuai untuk anda gunakan? Tidak, anda tidak pernah mengalaminya. Sebab anda tidak pernah mengalami ini adalah kerana secara amnya satu kasut tanpa yang lain adalah tidak bernilai; mereka tergolong bersama bukan?

Rekonsiliasi adalah menyatukan dua perkara yang terpisah. Dua perkara yang menjadi milik bersama tidak sepatutnya terpisah. Perkara-perkara itu didamaikan apabila ia disatukan semula. Kasut kiri dan kanan bukan satu-satunya perkara yang dimiliki bersama.

Manusia dan Tuhan juga adalah milik bersama. Daud pernah berkata, seperti rusa merindui air, begitu juga jiwaku merindukanMu ya Tuhan. (Mazmur 42:1) Salomo, anaknya, berkata Tuhan Engkau telah menjadikan kami dengan kekekalan di dalam hati kami. Manusia diciptakan untuk bersekutu dengan Tuhan. Tidak pernah ada masa dalam sejarah dan tidak akan pernah ada masa yang akan ada lebih ramai ateis di dunia ini daripada ada orang yang takut kepada Tuhan dan orang yang beriman kepada Tuhan. Bukan semua orang akan percaya kepada Tuhan seperti yang sepatutnya tetapi Tuhan telah menjadikan kita supaya kita sedar bahawa terdapat keperluan yang tidak terhitung untuk persekutuan dengan-Nya.

Tetapi dosa telah menjadi penghalang kepada persekutuan itu. Roma 3:23 menyatakan "semua orang telah berbuat dosa dan telah kehilangan kemuliaan Allah." Roma 6:23, mencatatkan "upah dosa ialah maut." Ingat perkataan itu, kematian? Ia hanya bermakna perpisahan. Ia adalah perpisahan yang dahsyat. Tetapi Tuhan menyelesaikan semua masalah yang diciptakan oleh dosa kita dalam satu gerakan. Ironinya dia menyelesaikannya dengan alat hukuman mati, salib Rom. Tuhan memungkinkan kita untuk menjadi kudus tetapi dosa kita memusnahkan kekudusan itu meninggalkan kita dengan akibat berikut:

1. Perpisahan kita menyebabkan kita berhutang budi kepada Tuhan. Tuhan menyelesaikannya di kayu salib dengan menebus dosa-dosa kita. Dia membayar hutang untuk kita yang tidak mampu kita bayar sendiri. Konsep pendamaian dibungkus dalam 2 Korintus 5:21, "Allah menjadikan dia yang tidak berdosa menjadi dosa" demi kita.

2. Dosa kita menimbulkan azab dan kemurkaan Allah. Tuhan berkata, saya akan menjaganya! Di salib saya akan memberikan pendamaian kepada anda. Perkataan besar itu hanya bermaksud untuk memalingkan kemarahan, untuk menepisnya. Alkitab berkata, 1 Yohanes 2:2 bahawa Yesus Kristus adalah pendamaian (korban pendamaian) untuk dosa kita, dan bukan untuk dosa kita sahaja, tetapi juga untuk dosa seluruh dunia.

3. Dosa kita menyebabkan kita tidak layak untuk mendekati Tuhan. Tuhan berkata saya akan menjaganya! "Lebih-lebih lagi, setelah kita dibenarkan oleh darah-Nya, kita akan diselamatkan oleh Dia dari murka." (Roma 5:9) Adakah anda sedar semua perkara itu berlaku di kayu salib? Adakah anda pernah berhenti untuk memikirkannya? Hutang besar yang tidak boleh anda bayar telah diuruskan. Kemurkaan yang datang kepada kita daripada Tuhan kerana dosa kita akan dipesongkan oleh perisai Tuhan. Hakikat bahawa kita perlu takut sebagai hamba, sebagai serangga, di hadapan Tuhan telah dihapuskan. Tuhan berkata, Aku akan membenarkan kamu, membenarkan kamu berdiri di hadapan-Ku. Adakah anda sedar bahawa semua itu telah diuruskan di salib?

Anda perlu memahami kepentingan salib. Paulus berkata dalam Galatia 6:14, "Jauhlah bagiku untuk bermegah dalam segala hal selain di salib Tuhanku Yesus Kristus." Paulus tidak bermegah pada masa lalunya, dalam tulisannya atau dalam perbuatan baiknya. Dia bahkan tidak bermegah dalam bahagian lain dalam kehidupan Yesus. Dia tidak bermegah dengan kelahiran anak dara. Dia mempercayainya, tetapi dia tidak berbangga dengannya. Dia tidak bermegah dalam ajaran. Dia tidak bermegah dalam mukjizat. Dia tidak mengatakan bahawa dia bermegah dalam kebangkitan. Dia berkata sebab saya bermegah adalah kerana salib, kerana semua yang dilakukan di sana.

4. Dosa kita merosakkan hubungan kita dengan Tuhan. Di kayu salib, Tuhan memungkinkan manusia untuk mendamaikan dirinya dengan Tuhan melalui kepercayaan dan ketaatan. Dia meletakkan kembali dua perkara yang telah dipisahkan yang tidak sepatutnya dipisahkan. "oleh Dia untuk mendamaikan segala sesuatu dengan diri-Nya, oleh Dia, baik yang ada di bumi maupun yang ada di sorga, sesudah mengadakan pendamaian oleh darah salib-Nya." (Kolose 1:20) "Sebab sekiranya ketika kita masih seteru, kita diperdamaikan dengan Allah melalui kematian Anak-Nya, lebih-lebih lagi, setelah didamaikan, kita akan diselamatkan oleh hidup-Nya. melalui Tuhan kita Yesus Kristus, yang melalui Dia kita sekarang telah menerima pendamaian." (Roma 5:10, 11)

Dalam surat kepada orang Kristian di Korintus Paulus berkata "Sekarang segala sesuatu adalah dari Allah, yang telah mendamaikan kita dengan diri-Nya melalui Yesus Kristus, dan telah memberikan kepada kami pelayanan pendamaian." (2 Korintus 5:18) Terdapat dua aplikasi yang sangat, sangat penting dari pendamaian ini!

1. Allah yang mendamaikan dan kita yang mendamaikan. Tuhan melakukan semua kerja. Dia mendamaikan kami dengannya walaupun dia tidak pernah berganjak. Bukan dia yang buat dosa. Dia tidak marah. Dia telah berada di tempat dia selalu berada. Kita yang sesat. Tetapi dia mendamaikan segala sesuatu dengan dirinya dengan salib Yesus Kristus. Kami berdosa. Kami pergi. Kami mengeraskan hati kami. Kami membuat alasan kami. Kami menjadi tidak berperasaan. Tuhan sedang melakukan panggilan dan pencarian. Dia mendapati kami dalam keadaan menyedihkan merayu kami untuk pulang. Tetapi kita mesti mengenalinya dan mendengar panggilannya. "Dan dalam rupa sebagai manusia, Ia telah merendahkan diri-Nya dan taat sampai mati, bahkan sampai mati di kayu salib." (Filipi 2:8) Apakah yang lebih mendamaikan daripada Allah yang mengenakan daging, tinggal di antara kita, menderita di tangan kita? Dia membiarkan dirinya tergoda sepenuhnya dan menjadi mangsa sepenuhnya, itu tidak mudah, membiarkan orang ramai yang sombong, sombong, mementingkan diri sendiri, tahu-semua itu memakunya pada salib atas nama agama yang telah diberikannya kepada mereka. Kemudian semasa mati di salib itu berkata, "Bapa ampunilah mereka kerana mereka tidak tahu apa yang mereka lakukan."

Intinya ialah, Tuhan melakukan semua perkara yang dia perlu lakukan sedemikian rupa sehingga kita akan melihat salib itu dan berkata, oh betapa dia pasti mengasihi kita. Janganlah kita berdosa kerana melihat Yohanes 3:16 dan membacanya secara sembrono. "Karena begitu besar kasih Allah akan dunia ini, sehingga Ia telah mengaruniakan Anak-Nya yang tunggal." "Karena begitu besar kasih Allah akan dunia ini, sehingga Dia telah mengaruniakan (dan Dia telah memberikan) Anak-Nya yang tunggal." Kami melihat itu dan saya berkata kepada diri saya sendiri, bagaimana dia mesti mahu saya kembali. Betapa Bapa pasti mahu saya tinggal di Syurga. Dan jika anda tidak pernah melihatnya seperti itu sebelum ini, jika anda tidak pernah memikirkan salib dalam cahaya

itu, fikirkan seperti itu dan tertarik kepada salib itu. Itulah sebabnya Yesus berkata, jika Aku ditinggikan, Aku akan menarik semua orang kepada-Ku. Itu pendamaian, Tuhan yang melakukannya.

2. Dia telah memberikan kepada kita pelayanan pendamaian. Tuhan memimpin tuduhan pendamaian. Tuhan adalah Bapa yang pengasih dalam Lukas 15, yang apabila dia melihat budak itu jauh dia berlari ke arahnya dan memeluknya. Apabila seseorang melakukan itu dan melihat Tuhan dalam diri Anak, Yesus di kayu salib, dan percaya kepadanya, berpaling dari kehidupan yang sedang hidup dan dibaptiskan dengan kuasa Yesus, dosa-dosa mereka dibasuh dan Roh Tuhan pergi kerja menukar mereka. "Kasih Allah telah dicurahkan dalam hati kita oleh Roh Kudus yang telah diberikan kepada kita." (Roma 5:5) Katakanlah kepada dunia, lihatlah Tuhan datang selepas anda, lihat apa yang telah Dia lakukan untuk anda. Tuhan menunggu dengan sabar kerana tidak menghendaki ada yang binasa. Perdamaian adalah salah satu perkataan yang paling indah. Amazing Grace, pelajaran # 1068 Steve Flatt, 1-5-1992

Penyucian

Penyucian bermaksud proses atau keadaan diasingkan. Secara kebetulan, ia adalah kata dasar yang sama untuk perkataan "Kudus". Itulah maksud suci, ertinya diasingkan. Kita sering mengaitkannya dengan kesempurnaan. Kami berfikir tentang kekudusan sebagai bermakna seseorang itu benar-benar sempurna. Selama bertahun-tahun beberapa individu yang telah memahami bahawa pengudusan terikat dengan kekudusan telah berfikir, "Oh, saya tidak boleh begitu." Jangan salah takrif perkataan. Secara amnya ia bermaksud dipisahkan.

Sekarang secara kitab suci, ia bermakna dipisahkan daripada sekular dan berdosa untuk tujuan yang suci. Jika anda membaca Alkitab dan mencari perkataan itu, menguduskan, anda akan dapati dalam Perjanjian Lama bahawa ia sering digunakan untuk hari dan tempat dan perkara. Sebagai contoh, dalam Kejadian 2:3, selepas Tuhan menciptakan langit dan bumi, ia mengatakan bahawa Dia "menguduskan" hari ketujuh. Dia menguduskannya, Dia menetapkannya sebagai hari perhentian. Saya berfikir tentang Keluaran 29:43, merujuk kepada khemah atau khemah pertemuan, Tuhan berkata "Dan di sana Aku akan bertemu dengan orang Israel, dan Khemah Suci akan dikuduskan oleh kemuliaan-Ku". Tetapi, lama-kelamaan hukum lama telah memenuhi tujuannya dan darah Yesus di kayu salib telah membeli perjanjian baru bagi umat manusia.

Sebagai contoh, Paulus berkata dalam bercakap tentang pemabuk dan penyembah berhala dan pembunuh dan homoseksual dan semua jenis orang yang terlibat dalam tingkah laku berdosa,

"Dan demikianlah sebahagian daripada kamu. Tetapi kamu telah dibasuh, kamu telah dikuduskan, tetapi kamu dibenarkan dalam nama Tuhan Yesus dan dengan Roh Allah kita." (1 Korintus 6:11) Anda melihat bahawa orang-orang yang telah dikuduskan. Atau "Sekarang, Tuhan damai sejahtera sendiri menguduskan kamu sepenuhnya; dan semoga roh, jiwa, dan tubuhmu terpelihara dengan tidak bercacat pada kedatangan Tuhan kita Yesus Kristus." (1 Tesalonika 5:23) Sekarang itu hanyalah dua contoh. Terdapat banyak, lebih banyak lagi. Tuhan berfirman, Kristian, Aku mahu kamu dikuduskan, dikhususkan. Adalah kehendakku supaya kamu kudus, supaya kamu dikhususkan, bukan hanya sehari, bukan hanya khemah, saya mahu orang dikuduskan. Jika pengudusan bermakna diasingkan, diasingkan daripada apa? kenapa? Untuk tujuan apa?

Semasa pelayanannya dan sebelum meninggalkan bumi, Yesus berdoa untuk murid-muridnya dan semua orang yang akan datang selepas mereka. "Aku tidak berdoa, supaya Engkau membawa mereka keluar dari dunia, tetapi supaya Engkau menjauhkan mereka daripada si jahat. Mereka bukan dari dunia, sama seperti aku bukan dari dunia. Kuduskanlah mereka oleh kebenaran-Mu. Firman-Mu adalah kebenaran." (Yohanes 17:15-17) Sekarang apakah maksudnya? Asingkan mereka. Mereka ada di dunia. Dia tidak meminta Tuhan untuk mengeluarkan mereka dari dunia, tetapi memisahkan mereka dengan kebenaran. Kemudian Yesus berkata "Sebagaimana Engkau telah menghantar Aku ke dalam dunia, Aku juga telah mengutus mereka ke dalam dunia. Dan demi mereka Aku menguduskan diri-Ku, supaya mereka juga dikuduskan oleh kebenaran" (ayat 18, 19). Dia berkata untuk kepentingan mereka, saya telah memisahkan diri saya supaya mereka akan dipisahkan juga. Kita tidak sepatutnya dari dunia; iaitu mengidamkan perkara duniawi, seperti nafsu daging, nafsu mata atau kesombongan dalam hidup kita.

Kolose 3:1-3 menangkap mesej yang diasingkan daripada sistem nilai dunia. Tengok la. "Jadi jika kamu dibangkitkan bersama-sama dengan Kristus, carilah perkara yang di atas, di mana Kristus berada, duduk di sebelah kanan Tuhan. Hendaklah kamu memikirkan perkara yang di atas, bukan perkara di bumi. Sebab kamu telah mati, dan hidupmu adalah tersembunyi bersama Kristus dalam Tuhan."

Apabila Alkitab bercakap tentang tidak menjadi dunia, perkataan Yunani untuk dunia ialah kosmos. Itu tidak bermakna planet kita. Itu tidak bermakna bola tanah dan air lama yang besar yang anda dan saya diami. Ia tidak bermakna penduduk planet ini. Perkataan kosmos bermaksud nilai, keinginan, matlamat, aspirasi, perasaan semua orang yang mendiami planet ini. Ia adalah suasana nilai yang mengelilingi dan yang membombardir kita kanan dan kiri dan yang kita hirup setiap hari dengan mata dan telinga kita. Itulah dunia. Jangan sesekali lupa bahawa sejak manusia berdosa dan dihalau dari Taman Eden sistem nilainya telah dikuasai oleh Putera Kegelapan, oleh Syaitan lama sendiri.

Menurut 1 Yohanes 2:16, terdapat tiga perkara yang menguasai kosmos, sistem dunia. Mereka adalah a) nafsu daging, b) nafsu mata dan c) kesombongan hidup. Itulah mesej dunia dan ia cuba menarik anda jauh daripada Tuhan. Penyucian sedang dipisahkan daripada tiga perkara ini, bukan terpicat ke dalam kesenangan sesaat mereka. Oh, kita akan terpaksa tinggal di tengah-tengah mereka dan dihujani dengan rayuan mereka (melihat mereka, mendengar mereka, membaca tentang mereka, tetapi tidak tertipu dengan rayuan mereka). Sistem nilai mereka tidak akan menjadi sistem nilai kita yang menjadikan kita terasing daripada dunia kerana gaya hidup kita adalah mengikut kehendak Tuhan dan kecintaan kita kepada perkara-perkara Tuhan.

Bagaimanakah pengudusan berlaku? Kepercayaan umum ialah kita menyucikan diri kita dengan kesungguhan, keazaman, ketabahan dan pematuhan undang-undang. Kita sucikan diri kita. Kita menjadikan diri kita dipisahkan. Nah, Bible tidak mengajar itu. Bible mengajar bahawa tiada seorang pun yang memelihara hukum dengan sempurna dan memisahkan dirinya daripada dosa. Kitab Suci mengajar bahawa kita dikuduskan, diasingkan atau kudus, oleh Tuhan melalui kuasa darah Kristus dan Roh Kudus. "Dia [Yesus] mungkin menguduskan orang dengan darah-Nya sendiri, menderita di luar pintu gerbang." (Ibrani 13:12) "Sebab, baik Dia yang menguduskan maupun mereka yang dikuduskan, semuanya adalah dari satu, sebab itu Dia tidak malu menyebut mereka saudara." (Ibrani 2:11) Unsur kekudusan adalah hal yang sama yang telah menebus kita, hal yang sama yang telah mendamaikan kita, perkara yang sama yang membenarkan kita, dan perkara yang sama yang mendamaikan kita dan ia juga menyucikan kita. Ia adalah darah Yesus.

Kuasa penyucian adalah darah. Sama nyata dalam kitab suci adalah agen pengudusan, Roh Kudus. "Tetapi kami wajib mengucap syukur senantiasa kepada Allah karena kamu, saudara-saudara yang dikasihi Tuhan, sebab Allah sejak semula telah memilih kamu untuk diselamatkan oleh pengudusan Roh dan kepercayaan kepada kebenaran." (2 Tesalonika 2:13) Ayat itu mengatakan bahawa Roh Kudus adalah agen, kerja pengudusan Roh. Orang tidak memisahkan diri mereka apabila mereka datang kepada Kristus, ia adalah melalui kuasa darah dan kuasa Roh Kudus. Jadi bilakah itu berlaku, ia berlaku apabila seseorang itu menjadi seorang Kristian.

Dalam 1 Petrus 1:2, Petrus bercakap tentang umat pilihan Tuhan yang telah dipilih menurut pengetahuan sebelumnya dari Tuhan Bapa, melalui kerja pengudusan Roh, untuk ketaatan kepada Yesus Kristus.

Paulus berkata dia dipilih "supaya aku menjadi pelayan Yesus Kristus kepada orang-orang bukan Yahudi, melayani Injil Tuhan, supaya persembahan orang bukan Yahudi dapat diterima,

dikuduskan oleh Roh Kudus." (Roma 15:16) Dia tidak memisahkan dirinya apabila dia datang kepada Kristus, Dia telah dipisahkan melalui kuasa darah dan kuasa Roh Kudus. Ia berlaku apabila sesiapa sahaja mematuhi injil dan menjadi seorang Kristian. "Tetapi kamu telah dibasuh, kamu telah dikuduskan, kamu telah dibenarkan dalam nama Tuhan Yesus Kristus dan oleh Roh Allah kita." (1 Korintus 6:11) Semua itu berlaku apabila anda mematuhi Injil. Anda telah dibasuh, anda dipisahkan, anda dibenarkan dan Roh Tuhan yang memisahkan anda akan memberi kuasa kepada anda untuk tinggal berasingan jika anda membiarkannya. Tetapi anda mengekalkan hak untuk kehilangan pengudusan anda.

Ya, kita boleh memilih untuk kehilangan hak itu. "Oleh itu, sesiapa yang menyangka bahawa dia berdiri teguh, berhati-hatilah supaya dia tidak jatuh." (1 Korintus 10:12) "Sebab jika kita dengan sengaja berbuat dosa setelah kita menerima pengetahuan akan kebenaran, maka tidak ada lagi korban untuk dosa itu." (Ibrani 10:26) Apabila anda menjadi seorang Kristian, Tuhan akan membezakan anda daripada dunia dan anda akan tetap dipisahkan melainkan anda memilih untuk kembali ke dunia. Tulisan suci ini tidak menyokong doktrin bahawa "sekali disimpan sentiasa disimpan" atau tiada apa yang boleh anda lakukan untuk kehilangan keselamatan anda. Jangan tinggalkan apa yang Tuhan berikan kepada anda yang lebih berharga daripada seluruh dunia.

Tetapi mengapa saya mesti dikuduskan? Jika darah Tuhan membersihkan saya daripada dosa, apakah perbedaannya sama ada saya terus sahaja melakukan dosa atau tidak? Soalan yang sama ditanya dalam Roma 6, di mana beberapa orang Kristian di Rom, dua ribu tahun yang lalu berkata, anda tahu jika darah Yesus terus membersihkan mengapa tidak hanya menikmati dosa, biarkan ia membersihkan semuanya. Dalam Roma 6:1, Paulus berkata, "Janganlah Allah."

Alasan untuk tidak mengikuti kosmos, sistem nilai dunia, adalah kerana kita untuk membawa kehormatan kepada Tuhan. "Sebab inilah kehendak Allah, yaitu pengudusanmu: supaya kamu menjauhkan diri dari percabulan, supaya kamu masing-masing tahu cara memiliki bejananya sendiri dalam pengudusan dan kehormatan." (1 Tesalonika 4:3-4) Anda melihat ia membawa penghormatan kepada Tuhan apabila kita menjalani cara yang Tuhan telah memanggil anda untuk hidup. "Sebab kamu telah dibeli dan harganya, sebab itu muliakanlah Tuhan dengan tubuhmu dan dalam rohmu, yang adalah kepunyaan Tuhan." (1 Kor. 6:20)

Sebab kedua ialah kita adalah duta Tuhan. (2 Korintus 5:20) Bagaimanakah kita akan menunjukkan Kristus kepada dunia yang hidup dalam cara hidup yang kosong dan hampa, mencari kosmos, dunia? Bagaimanakah kita akan menunjukkan kepada mereka sesuatu yang akan menarik mereka keluar daripada itu jika kita mengikut rentak pemain dram yang sama? Kita

tidak boleh. Anda tidak boleh. saya tak boleh. Anda dikhususkan oleh darah Kristus dan kuasa Roh. Jika anda dipisahkan, dunia melihatnya. Itulah sesuatu yang tidak diinginkan oleh dunia tanpa tujuan. Sebagai duta Kristus, saya tidak berani kehilangan pengudusan yang dia berikan kepada saya. Ia benar-benar bukan perkataan pendakwah yang dahsyat, tua, kering, berdebu, bukan? Mari kita diasingkan. Tuhan akan memberikan anda kehidupan rohani yang kaya dan penuh jika anda akan menyerah kepada panggilan itu.

Dengan tidak mematuhi nilai-nilai dunia ini, kita menunjukkan dunia yang hidup dalam cara hidup yang kosong dan hampa, cara hidup yang lebih baik, penuh dan kaya yang mempunyai harapan untuk hidup kekal dalam Kristus Yesus. Jangan berani kehilangan pengudusan yang Tuhan berikan kepada kita. Diadaptasi daripada pelajaran Amazing Grace # 1070 Steve Flatt



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Randolph Dunn, Presiden - Roberto Santiago, Dekan

thebiblewayonline.com



Kursus 1 - Pesan Tuhan

Bagaimana Semuanya Disini?
Lelaki Yang Adalah Tuhan
Kristus - Misteri Tuhan
Mitos Tentang Tuhan
Dari Hidup hingga Mati - Manusia fana
Penebusan Terancang
Mesej Injil

Kursus 2 - Ketaatan Kepada Kristus

Masa Sebelum Kristus
Masa Kristus di Bumi
Masa Selepas Kristus
Akhir Zaman di Bumi
Masa untuk Memutuskan
Dari Kematian Melalui Salib Kepada Kehidupan
Mitos tentang Pengampunan
Pembaptisan ke dalam Kristus

Kursus 3 - Hidup Baru Dalam Kristus

Kerajaan Bukan Buatan Tangan
Hamba Di Kerajaan
Prinsip Pertama Kristus
Balu dan Orang Lain Yang Memerlukan
Susu Rohani
Hidup Merdeka
Mitos Kesengsaraan
Mesej Daripada Surat-surat
Sembah Tuhan Dalam Roh dan Kebenaran

Kajian untuk Ulama Alkitab

Bible yang digariskan
Alkitab diringkaskan
Jenis dan Metafora

Kursus 4 - Berkembang Dalam Kristus

Yesus dari Nazaret
Kehidupan Kristus
Bersatu dalam Kristus
Mitos tentang Sakit
Badan, Jiwa, Roh - Ke Mana Mereka Pergi Apabila Anda Mati?
Perkahwinan dan Perceraian
Sabat Tuhan
Penciptaan sebelum Penciptaan Kejadian Ibrani

Kursus 5 - Kematangan Dalam Kristus

Pengajaran Daripada Salib
Proses Pembinaan Semula Tuhan
Soalan Terhebat Pernah Ditanya
hidup Untuk Satu Sama Lain Dalam Kristus
Menjalani Kehidupan Maksimum
Janji Kini dan Selamanya
Lelaki Sejati adalah Lelaki Bertuhan
Kata-kata Indah Kehidupan

Kursus 6 - Menjadi Cendekiawan Bible

Bayang-bayang, Jenis, dan Nubuatan
Roh Kudus
Daniel
Wahyu Yesus Kristus
Kesunyian Kitab Suci
Pengajaran & Amalan Dari 100 Masihi hingga 1500 Masihi
Pembaharuan atau Pemulihan
Menyusun dan Menterjemah Alkitab
Amalan Gereja Hari Ini- Kitab Suci atau Tradisi?

Genealogi Yesus - Sebuah Carta

Institut Pengetahuan Bible Antarabangsa mempunyai pautan ke bahasa lain di thebiblewayonline.com.